

TERMA DAN SYARAT PERADUAN

<u>Penganjur:</u>	F&N Beverages Marketing Sdn. Bhd.
<u>Peraduan:</u>	PERADUAN F&N GAYA RAYA CHUN! Eksklusif Di MYDIN (“Peraduan”).
<u>Tempoh Peraduan:</u>	Peraduan bermula dari 00:00:00, 01/04/2022 dan berakhir pada 23:59:59, 26/05/2022 (“Tempoh Peraduan”). Penganjur berhak untuk menukar, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan pada bila-bila masa dalam Tempoh Peraduan tanpa memberikan notis terlebih dahulu.
<u>Kelayakan:</u>	Peraduan ini dibuka kepada semua rakyat Malaysia berusia 18 tahun dan ke atas pada permulaan Tempoh Promosi kecuali kakitangan serta anggota keluarga terdekat, syarikat gabungan, anak syarikat, agensi pengiklanan/Perhubungan Awam dan pembekal Penganjur.
<u>Kaedah Penyertaan:</u>	<ol style="list-style-type: none">1. Untuk menyertai Peraduan, beli minima bernilai RM15 (Ringgit Malaysia Lima Belas), mana-mana minuman F&N yang disenaraikan di bawah dalam satu resit (“Resit”) semasa Tempoh Peraduan dari mana-mana outlet MYDIN (“Outlet”) di Malaysia.2. Produk yang turut serta (“Produk”) adalah:<ol style="list-style-type: none">a. 100PLUS,b. F&N,c. SEASONS,d. SUNKIST.3. Resit boleh didapati dalam bentuk resit bercetak dari sistem point of sale Outlet Resit mesti mengandungi butiran pembelian Produk, tarikh pembelian, jumlah pembelian, nombor resit dan nama dan/atau logo outlet.4. Penganjur tidak menerima sebarang pindaan Resit dalam apa jua bentuk. Resit Invois Cukai Bertulis, Pesanan Belian dan/atau Nota Penghantaran tidak akan diterima.5. Kaedah penyertaan adalah melalui WhastApp sahaja. Setiap Resit HANYA layak untuk satu [1] penyertaan melalui WhatsApp. Anda boleh menghantar setiap Resit sekali sahaja. Penganjur berhak membatalkan penyertaan mana-mana penyertaan WhatsApp dengan Resit yang berulang.
<u>Penghantaran Penyertaan melalui WhatsApp:</u>	<ol style="list-style-type: none">1. Penyertaan WhatsApp:<ol style="list-style-type: none">a. Tulis di depan Resit nama penuh anda seperti di MyKad dan nombor MyKad (“Butiran Peribadi”).b. Tangkap 1 (satu) gambar/imej yang <u>jelas dan boleh dibaca</u> dalam format JPEG 1 (satu) Resit lengkap dengan Butiran Peribadi dan Butiran Resit anda (“Imej”). Butiran Resit mesti diunjukkan dengan jelas dan boleh dibaca dalam Imej

	<p>tersebut.</p> <ol style="list-style-type: none"> c. 1 (Satu) Imej mesti mengandungi 1 (satu) Resit sahaja. d. Hantar 1 (satu) Imej melalui WhatsApp dari mana-mana nombor berdaftar di Malaysia ke to 6018 388 2393 (“Penyertaan”). e. Penganjur AKAN auto-balas dengan menghantar mesej perakuan penerimaan untuk setiap Penyertaan yang diterima. <ol style="list-style-type: none"> 2. Penganjur akan mengekstrak semua Penyertaan yang diterima untuk proses selanjutnya. Penyertaan yang tidak jelas, tidak dapat dibaca dan tidak lengkap akan dibatalkan. Semua penyertaan yang diterima tertakluk kepada pengesahan Penganjur. Penganjur berhak secara mutlak untuk membatalkan penyertaan yang tidak lengkap dan/atau dengan gambar/imej yang tidak jelas dan tidak boleh dibaca, Resit dicetak semula dan/atau Resit berulang dan/atau mengandungi lebih dari 1 (satu) Resit dan/atau Penyertaan yang lewat diterima (iaitu penyertaan yang diterima selepas 23:59:59, 26/05/2022) tanpa perlu memberikan notis terlebih dahulu kepada mana-mana pihak. 6. Penganjur berhak untuk meminta Resit asal [salinan cetak] sebagai bukti untuk pengesahan dan penebusan hadiah. Kegagalan untuk mengemukakan salinan cetak Resit apabila diminta akan mengakibatkan kehilangan kelayakan dan pembatalan hadiah. 7. Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan mereka sekiranya Peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan.
<p><u>Peluang Kemenangan:</u></p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Semua Penyertaan yang Layak (“Penyertaan Layak”) diterima oleh Penganjur semasa Tempoh Peraduan akan diperuntukkan peluang kemenangan dalam bentuk nombor bersiri mengikut turutan berdasarkan Produk yang dibeli seperti yang dinyatakan dalam Resit yang dihantar. 2. Penganjur akan memperuntukkan nombor bersiri mengikut jumlah Produk yang dibeli seperti yang dinyatakan dalam Resit yang dihantar. Untuk setiap RM15 (Ringgit Malaysia Lima Belas) jumlah pembelian Produk, Penganjur akan memperuntukkan 1 (satu) nombor bersiri. Sila rujuk Maklumat Pengadilan di bawah. <u>Sebagai contoh:</u> Jika anda membeli jumlah produk bernilai RM17.50 dalam satu resit, Penganjur akan memperuntukkan 1 (satu) nombor bersiri. Jika anda membeli jumlah produk bernilai RM179.50 dalam satu resit, Penganjur akan memperuntukkan 11 (sebelas) nombor bersiri. 3. Satu set nombor bersiri akan diberikan kepada semua Penyertaan Layak mengikut tarikh dan masa diterima bermula dari nombor siri “1”.
<p><u>Hadiah Mingguan:</u></p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Terdapat 5 (lima) Hadiah Utama dan 50 (lima puluh) Hadiah Sagu Hati untuk dimenangi setiap minggu selama 8 (lapan) minggu berturut-turut. 2. Hadiah-hadiah mingguan adalah seperti di bawah: <ol style="list-style-type: none"> a. 5 (Lima) Hadiah Utama berupa Set Corelle bernilai RM800 setiap satu.

	<p>b. 50 (Lima puluh) Hadiah Sagu Hati berupa RM50 Baucar MYDIN setiap satu.</p> <p>3. Terdapat sejumlah 40 (empat puluh) Hadiah Utama dan 400 (empat ratus) Hadiah Sagu Hati untuk dimenangi sepanjang Tempoh Peraduan.</p> <p>4. 8 (Lapan) tempoh mingguan adalah seperti di bawah: Minggu 1: 01/04/2022 – 07/04/2022 Minggu 2: 08/04/2022 – 14/04/2022 Minggu 3: 15/04/2022 – 21/04/2022 Minggu 4: 22/04/2022 – 28/04/2022 Minggu 5: 29/04/2022 – 05/05/2022 Minggu 6: 06/05/2022 – 12/05/2022 Minggu 7: 13/05/2022 – 19/05/2022 Minggu 8: 20/05/2022 – 26/05/2022</p>
<p><u>Pemilihan Pemenang:</u></p>	<p>1. <u>Hadiah Utama:</u> Nombor bersiri yang diperuntukkan kepada Penyertaan Layak untuk setiap minggu akan disusun kira yang kemudiannya akan dibahagikan dengan 5 (lima) untuk mendapatkan nombor bersiri kemenangan bagi Hadiah Utama minggu tersebut. Jika nombor mempunyai nilai perpuluhan, nombor bersiri kemenangan akan dibundarkan ke bawah kepada nombor bulat paling dekat, lebih rendah yang dihasilkan daripada pembahagian tersebut. <u>Sebagai contoh:</u> Jika nombor bersiri Penyertaan Layak untuk peraduan berjumlah 2001, 2001 akan dibahagikan dengan 5 yang bersamaan dengan 400.20 yang akan dibundarkan ke bawah kepada 400. Nombor bersiri kemenangan pengganda dalam kes ini ialah 400. 5 (Lima) Penyertaan Layak diperuntukkan dengan nombor bersiri dengan pengganda 400 iaitu 400, 800, 1200, 1600 dan 2000 akan dipilih sebagai finalis terpilih untuk Hadiah Utama.</p> <p>2. <u>Hadiah Sagu Hati:</u> Nombor bersiri yang diperuntukkan kepada Penyertaan Layak untuk setiap minggu akan disusun kira yang kemudiannya akan dibahagikan dengan 50 (lima puluh) untuk mendapatkan nombor bersiri kemenangan bagi Hadiah Sagu Hati minggu tersebut. Jika nombor mempunyai nilai perpuluhan, nombor bersiri kemenangan akan dibundarkan ke bawah kepada nombor bulat paling dekat, lebih rendah yang dihasilkan daripada pembahagian tersebut. <u>Sebagai contoh:</u> Jika nombor bersiri Penyertaan Layak untuk peraduan berjumlah 2001, 2001 akan dibahagikan dengan 50 yang bersamaan dengan 40.02 yang akan dibundarkan ke bawah kepada 40. Nombor bersiri kemenangan pengganda dalam kes ini ialah 40. 50 (Lima puluh) Penyertaan Layak diperuntukkan dengan nombor bersiri dengan pengganda 40 iaitu 40, 80, 120, 160, 200 dan seterusnya akan dipilih sebagai finalis terpilih untuk Hadiah Sagu Hati.</p>
<p><u>Penebusan Hadiah:</u></p>	<p>1. Pihak Penganjur akan menghubungi semua Finalis melalui WhatsApp ke nombor mudah alih yang diterima Penganjur dalam Penyertaan Layak. Setiap Finalis terpilih akan diberi 1 (satu) soalan untuk dijawab melalui WhatsApp. Finalis terpilih mesti menjawab soalan yang disiarkan oleh Penganjur dengan betul untuk memenangi Hadiah. Sekiranya Finalis terpilih gagal menjawab soalan yang disiarkan oleh Penganjur dalam masa yang dinyatakan dalam WhatsApp, Finalis terpilih akan hilang kelayakan dan digantikan oleh Finalis nombor bersiri seterusnya selepas nombor bersiri Finalis yang telah hilang kelayakan tersebut.</p> <p>2. Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab sekiranya Finalis terpilih tidak dapat dihubungi atas apa jua sebab.</p>

	<ol style="list-style-type: none"> 3. Pemenang mesti membekalkan butiran peribadi seperti Nama Penuh seperti di MyKad, nombor MyKad, alamat penghantaran untuk pengesahan dan penebusan hadiah melalui WhatsApp. Kegagalan untuk memberikan butiran peribadi akan mengakibatkan kehilangan kelayakan dan kehilangan hadiah. 4. Setiap Peserta hanya boleh memenangi 1 (satu) hadiah mingguan dengan nilai tertinggi setiap minggu dan maxima 2 (dua) hadiah mingguan sepanjang sepanjang Tempoh Peraduan. 5. Semua hadiah akan dihantar kepada Pemenang dalam tempoh 6 - 8 minggu dari 26/05/2022 ke alamat penghantaran yang diberikan oleh pemenang melalui WhatsApp. Penganjur berhak untuk melanjutkan tempoh masa yang dinyatakan di bawah fasal ini diatas sebab-sebab yang di luar kawalan Penganjur. 6. Semua pemenang mesti mematuhi terma & syarat pihak yang mengatur dan/atau menyediakan hadiah. Penganjur berhak untuk menarik balik Hadiah mereka sekiranya Pemenang tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan dan Terma dan Syarat Hadiah. 7. Iklan Keputusan Pemenang akan dipaparkan di laman web www.facebook.com/my100plus dan https://100plus.com.my/ramadan2022.
<p><u>Tarikh Tamat Penyertaan:</u></p>	<p>Semua Penyertaan mesti diterima oleh Penganjur pada atau sebelum 23:59:59, 26/05/2022. Mana-mana Penyertaan yang diterima di luar Tempoh Peraduan akan dibatalkan secara automatik.</p>
<p><u>Liabiliti, Tanggungjawab dan Hak Penganjur:</u></p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Penganjur boleh mengikut budi bicara mutlaknya meminda Terma dan Syarat, yang ditetapkan di sini tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Semua perkara yang berkaitan dengan Peraduan ini adalah muktamad dan mengikat semua Peserta Peraduan ini, dan sebarang surat-menyurat tidak akan dilayan. Penganjur berhak untuk mengubah, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan, mekanisme Peraduan, hadiah atau mana-mana bahagian daripadanya tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Untuk mengelakkan keraguan, pengubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan oleh Penganjur bagi hadiah, Peraduan atau mana-mana bahagian daripadanya tidak akan melayakkan Peserta untuk sebarang tuntutan atau pampasan terhadap Penganjur (dalam bentuk tunai atau barangan) untuk mana-mana dan semua kerugian atau kerosakan yang dialami atau ditanggung oleh Peserta sebagai akibat langsung atau tidak langsung daripada tindakan pengubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan. 2. Gambar Hadiah yang ditunjukkan pada bahan Peraduan adalah untuk tujuan gambaran sahaja. Hadiah sebenar mungkin berbeza. Hadiah tidak boleh dipindah milik dan tertakluk kepada Terma & Syarat Hadiah yang akan disertakan dengan hadiah dan dinyatakan dalam surat pengakuan pemenang. Nilai hadiah adalah betul pada masa pencetakan. 3. Penebusan hadiah bergantung kepada ketersediaan hadiah dan akan dimaklumkan oleh Penganjur dari semasa ke semasa. Penganjur berhak atas budi bicara

	<p>mutlaknya untuk menggantikan mana-mana Hadiah dengan barangan lain yang sama nilainya, pada bila-bila masa, tanpa memberikan sebarang notis terlebih dahulu.</p> <ol style="list-style-type: none"> 4. Hadiah tidak boleh dipindah milik, tidak boleh dikembalikan dan tidak boleh ditukar dengan wang tunai dan/atau kredit, dengan barangan lain atau baucar sama ada secara sebahagiannya atau sepenuhnya. Penganjur tidak akan menerima sebarang aduan mengenai kualiti dan kuantiti hadiah setelah hadiah diambil oleh pemenang. 5. Penganjur tidak bertanggungjawab sekiranya hadiah hilang, rosak, cacat atau dicuri semasa dan selepas pengambilan hadiah. Sebarang kos tambahan (iaitu tidak terhad kepada perbelanjaan perjalanan dan cukai yang dikenakan) yang terlibat untuk menebus atau mengambil hadiah hendaklah ditanggung sepenuhnya oleh pemenang. 6. Semua Peserta bersetuju secara tidak bersyarat untuk menanggung liabiliti penuh dan bertanggungjawab sepenuhnya setakat dibenarkan undang-undang sekiranya berlaku sebarang kerugian, kejadian tidak diingini, kecederaan, ganti rugi, tuntutan, atau kemalangan (termasuk kehilangan nyawa) yang dialami akibat daripada penyertaan mereka dalam Peraduan ini, penebusan dan atau penggunaan hadiah dan bersetuju untuk melepaskan dan tidak mempertanggungjawabkan Penganjur daripada sebarang liabiliti. 7. Penganjur berhak untuk membatalkan, menamatkan dan/atau menggantung Peraduan, tanpa perlu memberikan notis terlebih dahulu. 8. Penganjur berhak untuk menarik balik penyertaan mereka sekiranya Peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan. 9. Keputusan Penganjur dalam semua perkara berkaitan Peraduan adalah mutakhir, muktamad dan mengikat. Tiada surat-menyurat akan dilayan. 10. Penyertaan dalam Peraduan ini dan penerimaan sebarang hadiah menandakan kebenaran yang tidak boleh dibatalkan (melainkan dimaklumkan sebaliknya oleh Peserta) kepada Penganjur untuk menggunakan nama dan gambar Peserta untuk tujuan publisiti dan pengiklanan tanpa sebarang pampasan mahupun perlu memberikan notis kepada peserta terlebih dahulu. 11. Penganjur tidak termasuk tanggungjawabnya dan semua tanggungjawab yang timbul daripada penangguhan, pembatalan, kelewatan atau perubahan atau pengubahsuaian pada Promosi atau hadiah atau disebabkan oleh keadaan lain yang tidak dijangka di luar kawalan Penganjur seperti campur tangan pemerintah, kekacauan awam, rusuhan, perang, mogok, tindakan keganasan (termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang tindakan keganasan, permusuhan, kecemasan nasional, berlakunya epidemik/pandemik) dan untuk sebarang tindakan atau keingkaran oleh mana-mana pembekal atau vendor pihak ketiga.
Notis di bawah	1. Notis bertulis (“Notis”) ini bertujuan untuk memaklumkan anda bahawa data

<p>Akta Perlindungan Data Peribadi 2010:</p>	<p>peribadi anda diproses oleh atau bagi pihak F&N Beverages Marketing Sdn Bhd (“F&N” atau “kami”). Tambahan lagi, dengan mengemukakan borang Peraduan ini, anda dengan ini mengizinkan pemprosesan data peribadi anda oleh F&N dengan cara yang dinyatakan dalam Notis ini. Kami akan memproses data peribadi yang telah anda berikan kepada kami seperti nama, nombor kad pengenalan peribadi, nombor hubungan, alamat dan maklumat lain yang kami hendak dari anda dalam borang Peraduan ini. F&N akan memproses data peribadi anda, termasuk sebarang maklumat tambahan yang mungkin anda berikan kepada F&N, untuk tujuan mengendalikan peraduan dan menghubungi anda (jika perlu).</p> <p>2. Data peribadi yang anda berikan kepada kami boleh didedahkan kepada penyedia perkhidmatan kami hanya untuk tujuan yang disebutkan di atas. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa data peribadi yang anda berikan kepada kami adalah tepat, lengkap dan tidak mengelirukan dan bahawa data peribadi tersebut dikemas kini. Anda boleh mengakses dan meminta pembetulan data peribadi anda atau mengehaskan pemprosesan data peribadi anda, atau membuat pertanyaan atau aduan berkaitan data peribadi dengan menghantar e-mel ke penyedia perkhidmatan di pdpa@omnitem.com.my. Sekiranya terdapat ketidakseragaman antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia Notis ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai berbanding versi Bahasa Malaysia.</p>
<p>Terma Lain:</p>	<p>1. Dengan menyertai Peraduan ini, peserta dianggap telah membaca, memahami dan bersetuju untuk terikat dengan Terma & Syarat ini dan menerima bahawa semua keputusan yang dibuat oleh Penganjur adalah muktamad dan mengikat. Penganjur berhak untuk menukar, meminda, menambah atau menggugurkan mana-mana Terma & Syarat ini pada bila-bila masa tanpa memberi notis kepada peserta dan peserta hendaklah terikat kepada perubahan sedemikian.</p> <p>2. Terma & Syarat Peraduan ini disediakan dalam beberapa bahasa. Sekiranya terdapat percanggahan antara semua versi yang disediakan, versi Bahasa Inggeris Terma dan Syarat Peraduan yang boleh didapati di https://100plus.com.my/ramadan2022 akan diguna pakai.</p> <p>3. Untuk pertanyaan lanjut mengenai Peraduan, sila kunjungi https://100plus.com.my/ramadan2022 atau hubungi Talian Khas di: 03-7880 8527 (Isnin hingga Jumaat: 9am - 1pm, 2pm – 5pm).</p>

CONTEST TERMS AND CONDITIONS

<u>Organiser:</u>	F&N Beverages Marketing Sdn. Bhd.
<u>Contest:</u>	PERADUAN F&N GAYA RAYA CHUN! Eksklusif Di MYDIN (“Contest”).
<u>Contest Period:</u>	The Contest starts from 00:00:00, 01/04/2022 and ends on 23:59:59, 26/05/2022 (“Contest Period”). The Organiser reserves the right to change, cancel, terminate or suspend the Contest at any time during the Contest Period without prior notice.
<u>Eligibility:</u>	The Contest is open to all individual legal residents of Malaysia aged 18 and above as of the start of the Contest Period except employees and immediate family members of the Organiser’s affiliates, subsidiaries, advertising/PR agencies and suppliers.
<u>Participation Method:</u>	<p>8. To participate in the Contest, purchase a minimum of RM15 (Ringgit Malaysia Fifteen), worth of Participating Product listed below in a single receipt (“Receipt”) during the Contest Period from any <u>MYDIN</u> outlets (“Outlets”) in Malaysia.</p> <p>9. The participating products (“Products”) are:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. 100PLUS, b. F&N, c. SEASONS, d. SUNKIST. <p>10. The Receipt can come in the form of printed receipts from the Outlets point-of-sale systems. The Receipt must consist details of the Products purchase, date of purchase, purchase amount, receipt number and name and/or logo of the outlet.</p> <p>11. The Organiser does not accept any alteration of Receipt in any form. Handwritten Tax Invoice Receipt, Purchase Order, and/or Delivery Note will not be accepted.</p> <p>12. The contest submission method is via WhatsApp only. Each Receipt is ONLY eligible to one (1) entry submission via WhatsApp. You may submit each Receipt once only. The Organiser shall reserve the right to disqualify any WhatsApp entries (“Entry”) with duplicated Receipt.</p>
<u>Entry Submission via WhatsApp:</u>	<p>3. WhatsApp Entry Participation:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. Write on the front of the Receipt your full name as per MyKad and MyKad number (“Personal Details”). b. Snap 1 (one) <u>clear and legible</u> picture/image in JPEG format of 1 (one) Receipt complete with your Personal Details and Receipt Details (“Image”). Receipt Details must be clearly shown and legible in the Image. c. 1 (one) Image must contain only 1 (one) Receipt. d. Submit 1 (one) Image via WhatsApp from any number registered in Malaysia to <u>6018 388 2393</u> (“Entry”). e. The Organiser WILL reply with an auto-reply acknowledgment message for each Entry received.

	<p>4. The Organiser will extract all Entries received for further processing. All entries received are subject to the Organiser’s verification. The Organiser in its absolute discretion reserves the right to reject, disqualify and/or forfeit any entries with unclear, illegible and incomplete picture/image, reprinted Receipt and/or duplicated Receipt and/or containing more than 1 (one) Receipt and/or late entries (i.e: entries received after <u>23:59:59, 26/05/2022</u>) without the need to provide any prior notice to any party.</p> <p>5. The Organiser shall reserve the right to request for evidence of the original Receipt [hardcopy] for verification and prize redemption. Failure to produce the original Receipt upon request will result in disqualification and prize forfeiture.</p> <p>6. The Organiser reserves the right to forfeit their participation in the event that the Participant(s) do not comply with the Contest Terms & Conditions.</p>
<p><u>Winning Chances:</u></p>	<p>4. All qualified Entries (“Qualified Entries”) received by the Organiser during the Contest Period will be assigned winning chances in the form of a running serial numbers according to the Products purchased as stated in the Receipt submitted.</p> <p>5. The Organiser will allocate serial numbers according to the purchase amount as stated in the Receipt submitted. For every RM15 (Ringgit Malaysia Fifteen), the Organiser will allocate 1 (one) serial number. Please refer the Judging Details clauses below. <u>For example:</u> If you purchase RM17.50 of Products in a single Receipt during the Promotion Period, the Organiser will allocate 1 (one) serial number. If you purchase RM179.50 of Products in a single Receipt during the Promotion Period, the Organiser will allocate 11 (eleven) serial numbers.</p> <p>6. A set of serial numbers will be assigned to all the Qualified Entries according to the date and time received starting from serial number “1”.</p>
<p><u>Weekly Prizes:</u></p>	<p>5. There are 5 (five) Grand Prizes and 50 (fifty) Consolation Prizes to be won for each week for 8 (eight) consecutive weeks.</p> <p>6. The weekly prizes are as per below: a. 5 (Five) Grand Prizes in the form of a Corelle Set worth RM800 each. b. 50 (Fifty) Consolation Prizes in the form of a RM50 MYDIN Voucher each.</p> <p>7. There is a total of 40 (forty) Grand Prizes and 400 (four hundred) Consolation Prizes to be won throughout the Contest Period.</p> <p>8. The 8 (eight) weekly periods are as per below: Week 1: 01/04/2022 – 07/04/2022 Week 2: 08/04/2022 – 14/04/2022 Week 3: 15/04/2022 – 21/04/2022 Week 4: 22/04/2022 – 28/04/2022 Week 5: 29/04/2022 – 05/05/2022 Week 6: 06/05/2022 – 12/05/2022 Week 7: 13/05/2022 – 19/05/2022 Week 8: 20/05/2022 – 26/05/2022</p>

<p><u>Winners Selection:</u></p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. <u>Weekly Grand Prizes:</u> The serial numbers allocated to the Qualified Entries for each week will be tabulated which will then be divided by 5 (five) to derive the winning serial number for the week's Grand Prizes. In the event of numbers with decimal values, the winning serial numbers will be rounded down to the nearest whole number that results after the division. <u>For example:</u> If the Qualified Entries serial numbers for the contest total up to 2001, 2001 will be divided by 5 which equal 400.20. The multiplier winning serial number in this case is 400. 5 (Five) Qualified Entries assigned with serial numbers with multiples of 400 i.e.: 400, 800, 1200, 1600 and 2000 will be the selected finalists of the Grand Prizes. 2. <u>Weekly Consolation Prizes:</u> The serial numbers allocated to the Qualified Entries will be tabulated for each week which will then be divided by 50 (fifty) to derive the winning serial numbers for the week's Consolation Prizes. In the event of numbers with decimal values, the winning serial numbers will be rounded down to the nearest whole number that results after the division. <u>For example:</u> If the Qualified Entries serial numbers for the contest total up to 2001, 2001 will be divided by 50 which equal to 40.02. The multiplier winning serial number in this case is 40. 50 (Fifty) Qualified Entries assigned with serial numbers with multiples of 40 i.e.: 40, 80, 120, 160, 200 and so forth will be the selected finalists of the Consolation Prizes.
<p><u>Prize Redemption:</u></p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. The Organiser will contact all selected Prizes Finalists via WhatsApp to the mobile numbers from which the Organiser received in the Qualified Entries. Each selected Finalists will be given 1 (one) question to answer via WhatsApp. The selected Finalists must answer the question posted by the Organiser correctly in order to win the Prize. In the event a selected Finalist failed to answer the question correctly or failed to answer within the time stated in the WhatsApp, the selected Finalist will be disqualified and replaced by the serial number Finalist after the serial number of the disqualified Finalist. 2. The Organiser will not be held liable in the event the selected Finalists cannot be contacted for whatever reasons. 3. The Winners must provide personal details such as Full name as per MyKad, MyKad number, delivery address for verification and prize redemption via WhatsApp. Failure to provide the personal details will result in disqualification and prize forfeiture. 4. Each Participant can only win 1 (one) weekly Prize of the highest value every week & a maximum of 2 (two) weekly prizes throughout the Contest Period. 5. All prizes will be delivered to the Winners within 6 – 8 weeks from 26/05/2022 to the Delivery Address provided by the Winners via WhatsApp. The Organiser reserves the rights to extend the timelines stated under this clause owing to reasons beyond the control of the Organiser. 6. All Winners must abide by the terms & conditions of the party(ies) arranging and/or providing for the prizes. The Organiser reserves the right to forfeit their

	<p>Prizes in the event that the Winner(s) do not comply with the Contest Terms & Conditions and Prizes Terms & Conditions.</p> <p>7. The Winners Result Ads will be featured on the website www.facebook.com/my100plus and https://100plus.com.my/ramadan2022</p>
<p><u>Entry Deadline:</u></p>	<p>All Entry(ies) must be received by the Organiser on or before 23:59:59, 26/05/2022. Any Entry received outside the Contest Period shall be automatically disqualified.</p>
<p><u>Liability, Responsibility and Rights of the Organiser:</u></p>	<p>12. The Organiser may at its sole and absolute discretion amend the Terms and Conditions, set herein without any prior notice. All matters relating to this Contest are final and binding on all Participants of this Contest, and no correspondence will be entertained. The Organiser reserves the rights to alter, cancel, terminate or suspend the Contest, mechanism of the Contest, the prizes or any part thereof without any prior notice. For the avoidance of doubt, the alteration, cancellation, termination or suspension by the Organiser of the prize, Contest or any part thereof shall not entitle the Participants to any claim or compensation against the Organiser (in cash or in kind) for any and all loss or damage suffered or incurred by the Participants as a direct or indirect result of the act of alteration, cancellation, termination or suspension</p> <p>13. The picture of the prizes shown on the Contest materials is for illustration purposes only. Actual prizes may vary. The prizes will be subjected to the Prizes Terms & Conditions that will be attached to the prizes and stated in the winner acknowledgement letters. Prizes values are correct at the time of printing.</p> <p>14. Prize redemption is subject to the availability of the prizes and shall be informed by the Organiser from time to time. The Organiser reserves the right at its absolute discretion to substitute any of the prizes with that of similar value, at any time without prior notice.</p> <p>15. Winners must take the Prizes “as is” basis. The prizes are not transferable, non-refundable and non-exchangeable for cash and/or credit, other items or voucher in part or in full. The Organiser will not entertain any complaints on the quality and quantity of the prizes after the prize has been collected by the winner.</p> <p>16. The Organiser shall not be liable in the event the prize(s) are lost, spoilt, damaged or stolen during or after delivery and/or collection of the prize(s). Any additional costs (i.e.: not limited to travel expenses and applicable taxes) involved to redeem or collect the prizes are to be borne solely by the winner.</p> <p>17. All Participants unconditionally agree to assume full liability and responsibility to the extent permitted by law in the event of any loss, mishap, injury, damage, claim, or accidents (including death) suffered as a result arising from their participation in this Contest, redemption and redemption and/or utilisation of the prizes and agree to release and hold the Organiser free and harmless of any liability.</p> <p>18. The Organiser reserves the right to cancel, terminate and/or suspend the Contest,</p>

	<p>without the need to provide any prior notice.</p> <p>19. The Organiser reserves the right to forfeit their participation in the event that the Participant(s) do not comply with the Contest Terms and Conditions.</p> <p>20. The Organiser’s decision on all matters relating to the Contest is final, conclusive, and binding. No correspondence will be entertained.</p> <p>21. Participation in the Contest and acceptance of any prize(s) constitutes an irrevocable permission (unless otherwise notified by the Participants) for the Organiser to use the Participants' names and photographs for purposes of publicity and advertisement without any compensation or need for prior notification to the Participants</p> <p>22. The Organiser excludes its responsibilities and all liabilities arising from any postponement, cancellation, delay or changes or modification to the Promotion or prizes or due to any other unforeseen circumstances beyond the Organiser’s control such as governmental interference, civil commotion, riot, war, strikes, act of terrorism (including but not limited to any act of violence, hostility, national emergency, occurrence of any epidemic/pandemic outbreaks) and for any act or default by any third-party suppliers or vendors.</p>
<p>Notice Under The Personal Data Protection Act 2010:</p>	<p>3. This written notice (“Notice”) serves to inform you that your personal data is being processed by or on behalf of F&N Beverages Marketing Sdn Bhd (“F&N” or “we” or “us”). Further, by submitting this Contest entries, you hereby consent to the processing of your personal data by F&N in the manner as specified in this Notice. We shall be processing the personal data that you have provided us with such as your name, national identity card number, contact number, address and any other information that we have requested from you in this Contest entries. F&N will be processing your personal data, including any additional information you may subsequently provide F&N, for the purposes of conducting this contest and contacting you (if necessary).</p> <p>4. The personal data that you provide us may be disclosed to our service providers only for the aforementioned purposes. You are responsible for ensuring that the personal data you provide us is accurate, complete and not misleading and that such personal data is kept up to date. You may access and request for correction of your personal data and/or to limit the processing of your personal data, or make any enquiries or complaints in respect of your personal data, by emailing our service provider at pdpa@omnitem.com.my. In the event of any inconsistencies between the English version and the Bahasa Malaysia version of this Notice, the English version shall prevail over the Bahasa Malaysia version.</p>
<p>Other Terms:</p>	<p>4. By participating in the Contest, Participants are taken to have read, understood and agreed to be bound by these Contest Terms & Conditions, and accept that all decisions by the Organiser are final and binding. The Organiser reserves the right to change, amend, add or delete any of the Contest Terms & Conditions at any time without prior notice to the Participants and the Participants agree to be bound by</p>

such changes.

5. The Contest Terms & Conditions are prepared in several languages. In the event of inconsistencies between all available versions, the English version of the Contest Terms & Conditions on the website <https://100plus.com.my/ramadan2022> shall prevail.
6. For further inquiries about the Contest, please visit website <https://100plus.com.my/ramadan2022> or call the Contest line at: 03-7880 8527 (Monday to Friday: 9am - 1pm, 2pm – 5pm).

TERMA DAN SYARAT PERADUAN

<u>Penganjur:</u>	F&N Beverages Marketing Sdn. Bhd.
<u>Peraduan:</u>	PERADUAN F&N GAYA RAYA CHUN! Eksklusif Di TF VALUE MART (“Peraduan”).
<u>Tempoh Peraduan:</u>	Peraduan bermula dari 00:00:00, 01/04/2022 dan berakhir pada 23:59:59, 26/05/2022 (“Tempoh Peraduan”). Penganjur berhak untuk menukar, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan pada bila-bila masa dalam Tempoh Peraduan tanpa memberikan notis terlebih dahulu.
<u>Kelayakan:</u>	Peraduan ini dibuka kepada semua rakyat Malaysia berusia 18 tahun dan ke atas pada permulaan Tempoh Promosi kecuali kakitangan serta anggota keluarga terdekat, syarikat gabungan, anak syarikat, agensi pengiklanan/Perhubungan Awam dan pembekal Penganjur.
<u>Kaedah Penyertaan:</u>	<p>13. Untuk menyertai Peraduan, beli minima bernilai RM15 (Ringgit Malaysia Lima Belas), mana-mana minuman F&N yang disenaraikan di bawah dalam satu resit (“Resit”) semasa Tempoh Peraduan dari mana-mana outlet TF VALUE MART (“Outlet”) di Malaysia.</p> <p>14. Produk yang turut serta (“Produk”) adalah:</p> <ol style="list-style-type: none">a. 100PLUS,b. F&N,c. SEASONS,d. SUNKIST. <p>15. Resit boleh didapati dalam bentuk resit bercetak dari sistem point of sale Outlet Resit mesti mengandungi butiran pembelian Produk, tarikh pembelian, jumlah pembelian, nombor resit dan nama dan/atau logo outlet.</p> <p>16. Penganjur tidak menerima sebarang pindaan Resit dalam apa jua bentuk. Resit Invois Cukai Bertulis, Pesanan Belian dan/atau Nota Penghantaran tidak akan diterima.</p> <p>17. Kaedah penyertaan adalah melalui WhastApp sahaja. Setiap Resit HANYA layak untuk satu [1] penyertaan melalui WhatsApp. Anda boleh menghantar setiap Resit sekali sahaja. Penganjur berhak membatalkan penyertaan mana-mana penyertaan WhatsApp dengan Resit yang berulang.</p>
<u>Penghantaran Penyertaan melalui WhatsApp:</u>	<p>7. Penyertaan WhatsApp:</p> <ol style="list-style-type: none">f. Tulis di depan Resit nama penuh anda seperti di MyKad dan nombor MyKad (“Butiran Peribadi”).g. Tangkap 1 (satu) gambar/imej yang <u>jelas dan boleh dibaca</u> dalam format JPEG 1 (satu) Resit lengkap dengan Butiran Peribadi dan Butiran Resit anda (“Imej”). Butiran Resit mesti diunjukkan dengan jelas dan boleh dibaca dalam Imej tersebut.h. 1 (Satu) Imej mesti mengandungi 1 (satu) Resit sahaja.

	<p>i. Hantar 1 (satu) Imej melalui WhatsApp dari mana-mana nombor berdaftar di Malaysia ke to 6018 388 2393 (“Penyertaan”).</p> <p>j. Penganjur AKAN auto-balas dengan menghantar mesej perakuan penerimaan untuk setiap Penyertaan yang diterima.</p> <p>8. Penganjur akan mengekstrak semua Penyertaan yang diterima untuk proses selanjutnya. Penyertaan yang tidak jelas, tidak dapat dibaca dan tidak lengkap akan dibatalkan. Semua penyertaan yang diterima tertakluk kepada pengesahan Penganjur. Penganjur berhak secara mutlak untuk membatalkan penyertaan yang tidak lengkap dan/atau dengan gambar/imej yang tidak jelas dan tidak boleh dibaca, Resit dicetak semula dan/atau Resit berulang dan/atau mengandungi lebih dari 1 (satu) Resit dan/atau Penyertaan yang lewat diterima (iaitu penyertaan yang diterima selepas 23:59:59, 26/05/2022) tanpa perlu memberikan notis terlebih dahulu kepada mana-mana pihak.</p> <p>18. Penganjur berhak untuk meminta Resit asal [salinan cetak] sebagai bukti untuk pengesahan dan penebusan hadiah. Kegagalan untuk mengemukakan salinan cetak Resit apabila diminta akan mengakibatkan kehilangan kelayakan dan pembatalan hadiah.</p> <p>19. Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan mereka sekiranya Peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan.</p>
<p><u>Peluang Kemenangan:</u></p>	<p>7. Semua Penyertaan yang Layak (“Penyertaan Layak”) diterima oleh Penganjur semasa Tempoh Peraduan akan diperuntukkan peluang kemenangan dalam bentuk nombor bersiri mengikut turutan berdasarkan Produk yang dibeli seperti yang dinyatakan dalam Resit yang dihantar.</p> <p>8. Penganjur akan memperuntukkan nombor bersiri mengikut jumlah Produk yang dibeli seperti yang dinyatakan dalam Resit yang dihantar. Untuk setiap RM15 (Ringgit Malaysia Lima Belas) jumlah pembelian Produk, Penganjur akan memperuntukkan 1 (satu) nombor bersiri. Sila rujuk Maklumat Pengadilan di bawah. <u>Sebagai contoh:</u> Jika anda membeli jumlah produk bernilai RM17.50 dalam satu resit, Penganjur akan memperuntukkan 1 (satu) nombor bersiri. Jika anda membeli jumlah produk bernilai RM179.50 dalam satu resit, Penganjur akan memperuntukkan 11 (sebelas) nombor bersiri.</p> <p>9. Satu set nombor bersiri akan diberikan kepada semua Penyertaan Layak mengikut tarikh dan masa diterima bermula dari nombor siri “1”.</p>
<p><u>Hadiah Mingguan:</u></p>	<p>9. Terdapat 30 (tiga puluh) Hadiah Mingguan berupa RM100 Baucar TF VALUE MART setiap satu untuk dimenangi setiap minggu selama 8 (lapan) minggu berturut-turut.</p> <p>10. Terdapat sejumlah 240 (dua ratus empat puluh) Hadiah Mingguan untuk dimenangi sepanjang Tempoh Peraduan.</p>

	<p>11. 8 (Lapan) tempoh mingguan adalah seperti di bawah:</p> <p>Minggu 1: 01/04/2022 – 07/04/2022 Minggu 2: 08/04/2022 – 14/04/2022 Minggu 3: 15/04/2022 – 21/04/2022 Minggu 4: 22/04/2022 – 28/04/2022 Minggu 5: 29/04/2022 – 05/05/2022 Minggu 6: 06/05/2022 – 12/05/2022 Minggu 7: 13/05/2022 – 19/05/2022 Minggu 8: 20/05/2022 – 26/05/2022</p>
<u>Pemilihan Pemenang:</u>	<p>3. <u>Hadiah Mingguan:</u> Nombor bersiri yang diperuntukkan kepada Penyertaan Layak untuk setiap minggu akan disusun kira yang kemudiannya akan dibahagikan dengan 30 (tiga puluh) untuk mendapatkan nombor bersiri kemenangan bagi Hadiah Mingguan minggu tersebut. Jika nombor mempunyai nilai perpuluhan, nombor bersiri kemenangan akan dibundarkan ke bawah kepada nombor bulat paling dekat, lebih rendah yang dihasilkan daripada pembahagian tersebut.</p> <p><u>Sebagai contoh:</u> Jika nombor bersiri Penyertaan Layak untuk peraduan berjumlah 2001, 2001 akan dibahagikan dengan 30 yang bersamaan dengan 66.70 yang akan dibundarkan ke bawah kepada 66. Nombor bersiri kemenangan pengganda dalam kes ini ialah 66. 30 (Tiga puluh) Penyertaan Layak diperuntukkan dengan nombor bersiri dengan pengganda 66 iaitu 66, 132, 198, 264, 330 dan seterusnya akan dipilih sebagai finalis terpilih untuk Hadiah Mingguan.</p>
<u>Hadiah Utama:</u>	<p>1. Terdapat 5 (lima) Hadiah Utama berupa sebuah Motosikal HONDA ALPHA WAVE 110 bernilai RM5000 untuk dimenangi sepanjang Tempoh Peraduan.</p> <p>2. Hadiah Utama adalah termasuk pendaftaran motosikal sahaja. Pemenang Hadiah Utama juga hendaklah dengan kos dan perbelanjaan mereka sendiri, bertanggungjawab untuk pelbagai yuran yang diperlukan untuk mereka menggunakan Hadiah Utama; termasuk tetapi tidak terhad kepada cukai jalan dan insurans.</p>
<u>Pemilihan Pemenang:</u>	<p>1. <u>Hadiah Utama:</u> Nombor bersiri yang diperuntukkan kepada semua Penyertaan Layak yang diterima sepanjang Tempoh Peraduan akan disusun kira yang kemudiannya akan dibahagikan dengan 5 (lima) untuk mendapatkan nombor bersiri kemenangan bagi Hadiah Utama. Jika nombor mempunyai nilai perpuluhan, nombor bersiri kemenangan akan dibundarkan ke bawah kepada nombor bulat paling dekat, lebih rendah yang dihasilkan daripada pembahagian tersebut.</p> <p><u>Sebagai contoh:</u> Jika nombor bersiri Penyertaan Layak untuk Tempoh Peraduan berjumlah 20001, 20001 akan dibahagikan dengan 5 yang bersamaan dengan 4000.20 yang akan dibundarkan ke bawah kepada 4000. Nombor bersiri kemenangan pengganda dalam kes ini ialah 4000. 5 (Lima) Penyertaan Layak diperuntukkan dengan nombor bersiri dengan pengganda 4000 iaitu 4000, 8000, 12000, 16000 dan 20000 akan dipilih sebagai finalis terpilih untuk Hadiah Utama.</p>
<u>Penebusan Hadiah:</u>	<p>8. Pihak Penganjur akan menghubungi semua Finalis melalui WhatsApp ke nombor mudah alih yang diterima Penganjur dalam Penyertaan Layak. Setiap Finalis terpilih akan diberi 1 (satu) soalan untuk dijawab melalui WhatsApp. Finalis terpilih mesti menjawab soalan yang disiarkan oleh Penganjur dengan betul untuk memenangi Hadiah. Sekiranya Finalis terpilih gagal menjawab soalan yang disiarkan oleh Penganjur dalam masa yang dinyatakan dalam WhatsApp, Finalis terpilih akan hilang kelayakan dan digantikan oleh Finalis nombor bersiri seterusnya selepas nombor bersiri Finalis yang telah hilang kelayakan tersebut.</p>

	<p>9. Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab sekiranya Finalis terpilih tidak dapat dihubungi atas apa jua sebab.</p> <p>10. Pemenang mesti membekalkan butiran peribadi seperti Nama Penuh seperti di MyKad, nombor MyKad, alamat penghantaran untuk pengesahan dan penebusan hadiah melalui WhatsApp. Kegagalan untuk memberikan butiran peribadi akan mengakibatkan kehilangan kelayakan dan kehilangan hadiah.</p> <p>11. Sepanjang Tempoh Peraduan, setiap Peserta hanya boleh memenangi:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. 1 (satu) Hadiah Mingguan setiap minggu, maxima 2 (dua) hadiah mingguan; dan b. 1 (satu) Hadiah Utama. <p>12. Semua hadiah akan dihantar kepada Pemenang dalam tempoh 6 - 8 minggu dari 26/05/2022 ke alamat penghantaran yang diberikan oleh pemenang melalui WhatsApp. Penganjur berhak untuk melanjutkan tempoh masa yang dinyatakan di bawah fasal ini diatas sebab-sebab yang di luar kawalan Penganjur.</p> <p>13. Semua pemenang mesti mematuhi terma & syarat pihak yang mengatur dan/atau menyediakan hadiah. Penganjur berhak untuk menarik balik Hadiah mereka sekiranya Pemenang tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan dan Terma dan Syarat Hadiah.</p> <p>14. Iklan Keputusan Pemenang akan dipaparkan di laman web www.facebook.com/my100plus dan https://100plus.com.my/ramadan2022.</p>
<p><u>Tarikh Tamat Penyertaan:</u></p>	<p>Semua Penyertaan mesti diterima oleh Penganjur pada atau sebelum 23:59:59, 26/05/2022. Mana-mana Penyertaan yang diterima di luar Tempoh Peraduan akan dibatalkan secara automatik.</p>
<p><u>Liabiliti, Tanggungjawab dan Hak Penganjur:</u></p>	<p>23. Gambar Hadiah yang ditunjukkan pada bahan Peraduan adalah untuk tujuan gambaran sahaja. Hadiah sebenar mungkin berbeza. Hadiah tidak boleh dipindah milik dan tertakluk kepada Terma & Syarat Hadiah yang akan disertakan dengan hadiah dan dinyatakan dalam surat pengakuan pemenang. Nilai hadiah adalah betul pada masa pencetakan.</p> <p>24. Penebusan hadiah bergantung kepada ketersediaan hadiah dan akan dimaklumkan oleh Penganjur dari semasa ke semasa. Penganjur berhak atas budi bicara mutlaknya untuk menggantikan mana-mana Hadiah dengan barangan lain yang sama nilainya, pada bila-bila masa, tanpa memberikan sebarang notis terlebih dahulu.</p> <p>25. Hadiah tidak boleh dipindah milik, tidak boleh dikembalikan dan tidak boleh ditukar dengan wang tunai dan/atau kredit, dengan barangan lain atau baucar sama ada secara sebahagiannya atau sepenuhnya. Penganjur tidak akan menerima sebarang aduan mengenai kualiti dan kuantiti hadiah setelah hadiah diambil oleh pemenang.</p>

26. Penganjur tidak bertanggungjawab sekiranya hadiah hilang, rosak, cacat atau dicuri semasa dan selepas pengambilan hadiah. Sebarang kos tambahan (iaitu tidak terhad kepada perbelanjaan perjalanan dan cukai yang dikenakan) yang terlibat untuk menebus atau mengambil hadiah hendaklah ditanggung sepenuhnya oleh pemenang.
27. Semua Peserta bersetuju secara tidak bersyarat untuk menanggung liabiliti penuh dan bertanggungjawab sepenuhnya setakat dibenarkan undang-undang sekiranya berlaku sebarang kerugian, kejadian tidak diingini, kecederaan, ganti rugi, tuntutan, atau kemalangan (termasuk kehilangan nyawa) yang dialami akibat daripada penyertaan mereka dalam Peraduan ini, penebusan dan atau penggunaan hadiah dan bersetuju untuk melepaskan dan tidak mempertanggungjawabkan Penganjur daripada sebarang liabiliti.
28. Penganjur berhak untuk membatalkan, menamatkan dan/atau menggantung Peraduan, tanpa perlu memberikan notis terlebih dahulu.
29. Penganjur berhak untuk menarik balik penyertaan mereka sekiranya Peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan.
30. Keputusan Penganjur dalam semua perkara berkaitan Peraduan adalah mutakhir, muktamad dan mengikat. Tiada surat-menyurat akan dilayan.
31. Penyertaan dalam Peraduan ini dan penerimaan sebarang hadiah menandakan kebenaran yang tidak boleh dibatalkan (melainkan dimaklumkan sebaliknya oleh Peserta) kepada Penganjur untuk menggunakan nama dan gambar Peserta untuk tujuan publisiti dan pengiklanan tanpa sebarang pampasan mahupun perlu memberikan notis kepada peserta terlebih dahulu.
32. Penganjur boleh mengikut budi bicara mutlaknya meminda Terma dan Syarat, yang ditetapkan di sini tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Semua perkara yang berkaitan dengan Peraduan ini adalah muktamad dan mengikat semua Peserta Peraduan ini, dan sebarang surat-menyurat tidak akan dilayan. Penganjur berhak untuk mengubah, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan, mekanisme Peraduan, hadiah atau mana-mana bahagian daripadanya tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Untuk mengelakkan keraguan, pengubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan oleh Penganjur bagi hadiah, Peraduan atau mana-mana bahagian daripadanya tidak akan melayakkan Peserta untuk sebarang tuntutan atau pampasan terhadap Penganjur (dalam bentuk tunai atau barangan) untuk mana-mana dan semua kerugian atau kerosakan yang dialami atau ditanggung oleh Peserta sebagai akibat langsung atau tidak langsung daripada tindakan pengubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan.
33. Penganjur tidak termasuk tanggungjawabnya dan semua tanggungjawab yang timbul daripada penangguhan, pembatalan, kelewatan atau perubahan atau pengubahsuaian pada Promosi atau hadiah atau disebabkan oleh keadaan lain yang tidak dijangka di luar kawalan Penganjur seperti campur tangan pemerintah, kekacauan awam, rusuhan, perang, mogok, tindakan keganasan (termasuk tetapi

	<p>tidak terhad kepada sebarang tindakan keganasan, permusuhan, kecemasan nasional, berlakunya epidemik/pandemik) dan untuk sebarang tindakan atau keingkaran oleh mana-mana pembekal atau vendor pihak ketiga.</p>
<p>Notis di bawah Akta Perlindungan Data Peribadi 2010:</p>	<p>5. Notis bertulis (“Notis”) ini bertujuan untuk memaklumkan anda bahawa data peribadi anda diproses oleh atau bagi pihak F&N Beverages Marketing Sdn Bhd (“F&N” atau “kami”). Tambahan lagi, dengan mengemukakan borang Peraduan ini, anda dengan ini mengizinkan pemprosesan data peribadi anda oleh F&N dengan cara yang dinyatakan dalam Notis ini. Kami akan memproses data peribadi yang telah anda berikan kepada kami seperti nama, nombor kad pengenalan peribadi, nombor hubungan, alamat dan maklumat lain yang kami hendak dari anda dalam borang Peraduan ini. F&N akan memproses data peribadi anda, termasuk sebarang maklumat tambahan yang mungkin anda berikan kepada F&N, untuk tujuan mengendalikan peraduan dan menghubungi anda (jika perlu).</p> <p>6. Data peribadi yang anda berikan kepada kami boleh didedahkan kepada penyedia perkhidmatan kami hanya untuk tujuan yang disebutkan di atas. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa data peribadi yang anda berikan kepada kami adalah tepat, lengkap dan tidak mengelirukan dan bahawa data peribadi tersebut dikemas kini. Anda boleh mengakses dan meminta pembetulan data peribadi anda atau mengehadakan pemprosesan data peribadi anda, atau membuat pertanyaan atau aduan berkaitan data peribadi dengan menghantar e-mel ke penyedia perkhidmatan di pdpa@omnitem.com.my. Sekiranya terdapat ketidakseragaman antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia Notis ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai berbanding versi Bahasa Malaysia.</p>
<p>Terma Lain:</p>	<p>7. Dengan menyertai Peraduan ini, peserta dianggap telah membaca, memahami dan bersetuju untuk terikat dengan Terma & Syarat ini dan menerima bahawa semua keputusan yang dibuat oleh Penganjur adalah muktamad dan mengikat. Penganjur berhak untuk menukar, meminda, menambah atau menggugurkan mana-mana Terma & Syarat ini pada bila-bila masa tanpa memberi notis kepada peserta dan peserta hendaklah terikat kepada perubahan sedemikian.</p> <p>8. Terma & Syarat Peraduan ini disediakan dalam beberapa bahasa. Sekiranya terdapat percanggahan antara semua versi yang disediakan, versi Bahasa Inggeris Terma dan Syarat Peraduan yang boleh didapati di https://100plus.com.my/ramadan2022 akan diguna pakai.</p> <p>9. Untuk pertanyaan lanjut mengenai Peraduan, sila kunjungi https://100plus.com.my/ramadan2022 atau hubungi Talian Khas di: 03-7880 8527 (Isnin hingga Jumaat: 9am - 1pm, 2pm – 5pm).</p>

CONTEST TERMS AND CONDITIONS

<u>Organiser:</u>	F&N Beverages Marketing Sdn. Bhd.
<u>Contest:</u>	PERADUAN F&N GAYA RAYA CHUN! Eksklusif Di TF VALUE MART (“Contest”).
<u>Contest Period:</u>	The Contest starts from 00:00:00, 01/04/2022 and ends on 23:59:59, 26/05/2022 (“Contest Period”). The Organiser reserves the right to change, cancel, terminate or suspend the Contest at any time during the Contest Period without prior notice.
<u>Eligibility:</u>	The Contest is open to all individual legal residents of Malaysia aged 18 and above as of the start of the Contest Period except employees and immediate family members of the Organiser’s affiliates, subsidiaries, advertising/PR agencies and suppliers.
<u>Participation Method:</u>	<p>20. To participate in the Contest, purchase a minimum of RM15 (Ringgit Malaysia Fifteen), worth of Participating Products listed below in a single receipt (“Receipt”) during the Contest Period from any TF VALUE MART outlets (“Outlets”) in Malaysia.</p> <p>21. The participating products (“Products”) are:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. 100PLUS, b. F&N, c. SEASONS, d. SUNKIST. <p>22. The Receipt can come in the form of printed receipts from the Outlets point-of-sale systems. The Receipt must consist details of the Products purchase, date of purchase, purchase amount, receipt number and name and/or logo of the outlet.</p> <p>23. The Organiser does not accept any alteration of Receipt in any form. Handwritten Tax Invoice Receipt, Purchase Order, and/or Delivery Note will not be accepted.</p> <p>24. The contest submission method is via WhatsApp only. Each Receipt is ONLY eligible to one (1) entry submission via WhatsApp. You may submit each Receipt once only. The Organiser shall reserve the right to disqualify any WhatsApp entries (“Entry”) with duplicated Receipt.</p>
<u>Entry Submission via WhatsApp:</u>	<p>9. WhatsApp Entry Participation:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. Write on the front of the Receipt your full name as per MyKad and MyKad number (“Personal Details”). b. Snap 1 (one) <u>clear and legible</u> picture/image in JPEG format of 1 (one) Receipt complete with your Personal Details and Receipt Details (“Image”). Receipt Details must be clearly shown and legible in the Image. c. 1 (one) Image must contain only 1 (one) Receipt. d. Submit 1 (one) Image via WhatsApp from any number registered in Malaysia to 6018 388 2393 (“Entry”). e. The Organiser WILL reply with an auto-reply acknowledgment message for each Entry received.

	<p>10. The Organiser will extract all Entries received for further processing. All entries received are subject to the Organiser’s verification. The Organiser in its absolute discretion reserves the right to reject, disqualify and/or forfeit any entries with unclear, illegible and incomplete picture/image, reprinted Receipt and/or duplicated Receipt and/or containing more than 1 (one) Receipt and/or late entries (i.e: entries received after <u>23:59:59, 26/05/2022</u>) without the need to provide any prior notice to any party.</p> <p>11. The Organiser shall reserve the right to request for evidence of the original Receipt [hardcopy] for verification and prize redemption. Failure to produce the original Receipt upon request will result in disqualification and prize forfeiture.</p> <p>12. The Organiser reserves the right to forfeit their participation in the event that the Participant(s) do not comply with the Contest Terms & Conditions.</p>
<p><u>Winning Chances:</u></p>	<p>10. All qualified Entries (“Qualified Entries”) received by the Organiser during the Contest Period will be assigned winning chances in the form of a running serial numbers according to the Products purchased as stated in the Receipt submitted.</p> <p>11. The Organiser will allocate serial numbers according to the purchase amount as stated in the Receipt submitted. For every RM15 (Ringgit Malaysia Fifteen), the Organiser will allocate 1 (one) serial number. Please refer the Judging Details clauses below. <u>For example:</u> If you purchase RM17.50 of Products in a single Receipt during the Promotion Period, the Organiser will allocate 1 (one) serial number. If you purchase RM179.50 of Products in a single Receipt during the Promotion Period, the Organiser will allocate 11 (eleven) serial numbers.</p> <p>12. A set of serial numbers will be assigned to all the Qualified Entries according to the date and time received starting from serial number “1”.</p>
<p><u>Weekly Prizes:</u></p>	<p>12. There are 30 (thirty) Weekly Prizes in the form of RM100 TF VALUE MART VOUCHER each to be won for each week for 8 (eight) consecutive weeks.</p> <p>13. There is a total of 240 (two hundred and forty) Weekly Prizes to be won throughout the Contest Period.</p> <p>14. The 8 (eight) weekly periods are as per below: Week 1: 01/04/2022 – 07/04/2022 Week 2: 08/04/2022 – 14/04/2022 Week 3: 15/04/2022 – 21/04/2022 Week 4: 22/04/2022 – 28/04/2022 Week 5: 29/04/2022 – 05/05/2022 Week 6: 06/05/2022 – 12/05/2022 Week 7: 13/05/2022 – 19/05/2022 Week 8: 20/05/2022 – 26/05/2022</p>
<p><u>Winners Selection:</u></p>	<p>3. <u>Weekly Prizes:</u> The serial numbers allocated to the Qualified Entries will be tabulated for each week which will then be divided by 30 (thirty) to derive the winning serial numbers for the week’s Weekly Prizes. In the event of numbers with decimal values, the winning serial numbers will be rounded down to the nearest</p>

	<p>whole number that results after the division.</p> <p><u>For example:</u> If the Qualified Entries serial numbers for the week total up to 2000, 2000 will be divided by 30 which equal 66.66 which will be rounded down to 66. The multiplier winning serial number in this case is 66. 30 (Thirty) Qualified Entries assigned with serial numbers with multiples of 66 i.e.: 66, 132, 198, 264, 330 and so forth will be the selected finalists of the Weekly Prizes.</p>
<u>Grand Prize:</u>	<p>8. There are 5 (five) Grand Prizes consist of a HONDA ALPHA WAVE 110 Motorcycle worth RM5000 each to be won at the end of the Contest Period.</p> <p>9. The Grand Prize is inclusive of motor registration only. Winners of the Grand Prize shall also at their own costs and expenses be liable for the miscellaneous fees that are required for them to utilize the Grand Prize; including but not limited to road tax and insurance.</p>
<u>Winners Selection:</u>	<p>1. <u>Grand Prize:</u> The serial numbers allocated to all the Qualified Entries received throughout the Contest Period will be tabulated which will then be divided by 5 (five) to derive the winning serial numbers for the Grand Prizes. In the event of numbers with decimal values, the winning serial numbers will be rounded down to the nearest whole number that results after the division.</p> <p><u>For example:</u> If the Qualified Entries serial numbers for the Contest Period total up to 20001, 20001 will be divided by 5 which equal 4000.2 which will be rounded down to 4000. The multiplier winning serial number in this case is 4000. 5 (Five) Qualified Entries assigned with serial numbers with multiples of 4000 i.e.: 4000, 8000, 12000, 16000 and 20000 will be the selected finalists of the Grand Prizes.</p>
<u>Prize Redemption:</u>	<p>1. The Organiser will contact all selected Prizes Finalists via WhatsApp to the mobile numbers from which the Organiser received in the Qualified Entries. Each selected Finalists will be given 1 (one) question to answer via WhatsApp. The selected Finalists must answer the question posted by the Organiser correctly in order to win the Prize. In the event a selected Finalist failed to answer the question correctly or failed to answer within the time stated in the WhatsApp, the selected Finalist will be disqualified and replaced by the serial number Finalist after the serial number of the disqualified Finalist.</p> <p>2. The Organiser will not be held liable in the event the selected Finalists cannot be contacted for whatever reasons.</p> <p>3. The Winners must provide personal details such as Full name as per MyKad, MyKad number, delivery address for verification and prize redemption via WhatsApp. Failure to provide the personal details will result in disqualification and prize forfeiture.</p> <p>4. Throughout the Contest Period, each Participant can only win:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1 (one) Weekly Prize every week, up to a maximum of 2 (two) Weekly Prizes; and 1 (one) Grand Prize.

	<p>5. All prizes will be delivered to the Winners within 6 – 8 weeks from 26/05/2022 to the Delivery Address provided by the Winners via WhatsApp. The Organiser reserves the rights to extend the timelines stated under this clause owing to reasons beyond the control of the Organiser.</p> <p>6. All Winners must abide by the terms & conditions of the party(ies) arranging and/or providing for the prizes. The Organiser reserves the right to forfeit their Prizes in the event that the Winner(s) do not comply with the Contest Terms & Conditions and Prizes Terms & Conditions.</p> <p>7. The Winners Result Ads will be featured on the website www.facebook.com/my100plus and https://100plus.com.my/ramadan2022.</p>
<p><u>Entry Deadline:</u></p>	<p>All Entry(ies) must be received by the Organiser on or before 23:59:59, 26/05/2022. Any Entry received outside the Contest Period shall be automatically disqualified.</p>
<p><u>Liability, Responsibility and Rights of the Organiser:</u></p>	<p>34. The picture of the prizes shown on the Contest materials is for illustration purposes only. Actual prizes may vary. The prizes will be subjected to the Prizes Terms & Conditions that will be attached to the prizes and stated in the winner acknowledgement letters. Prizes values are correct at the time of printing.</p> <p>35. Prize redemption is subject to the availability of the prizes and shall be informed by the Organiser from time to time. The Organiser reserves the right at its absolute discretion to substitute any of the prizes with that of similar value, at any time without prior notice.</p> <p>36. Winners must take the Prizes “as is” basis. The prizes are not transferable, non-refundable and non-exchangeable for cash and/or credit, other items or voucher in part or in full. The Organiser will not entertain any complaints on the quality and quantity of the prizes after the prize has been collected by the winner.</p> <p>37. The Organiser shall not be liable in the event the prize(s) are lost, spoilt, damaged or stolen during or after delivery and/or collection of the prize(s). Any additional costs (i.e.: not limited to travel expenses and applicable taxes) involved to redeem or collect the prizes are to be borne solely by the winner.</p> <p>38. All Participants unconditionally agree to assume full liability and responsibility to the extent permitted by law in the event of any loss, mishap, injury, damage, claim, or accidents (including death) suffered as a result arising from their participation in this Contest, redemption and redemption and/or utilisation of the prizes and agree to release and hold the Organiser free and harmless of any liability.</p> <p>39. The Organiser reserves the right to cancel, terminate and/or suspend the Contest, without the need to provide any prior notice.</p> <p>40. The Organiser reserves the right to forfeit their participation in the event that the Participant(s) do not comply with the Contest Terms and Conditions.</p>

	<p>41. The Organiser’s decision on all matters relating to the Contest is final, conclusive, and binding. No correspondence will be entertained.</p> <p>42. Participation in the Contest and acceptance of any prize(s) constitutes an irrevocable permission (unless otherwise notified by the Participants) for the Organiser to use the Participants' names and photographs for purposes of publicity and advertisement without any compensation or need for prior notification to the Participants</p> <p>43. The Organiser may at its sole and absolute discretion amend the Terms and Conditions, set herein without any prior notice. All matters relating to this Contest are final and binding on all Participants of this Contest, and no correspondence will be entertained. The Organiser reserves the rights to alter, cancel, terminate or suspend the Contest, mechanism of the Contest, the prizes or any part thereof without any prior notice. For the avoidance of doubt, the alteration, cancellation, termination or suspension by the Organiser of the prize, Contest or any part thereof shall not entitle the Participants to any claim or compensation against the Organiser (in cash or in kind) for any and all loss or damage suffered or incurred by the Participants as a direct or indirect result of the act of alteration, cancellation, termination or suspension.</p> <p>44. The Organiser excludes its responsibilities and all liabilities arising from any postponement, cancellation, delay or changes or modification to the Promotion or prizes or due to any other unforeseen circumstances beyond the Organiser’s control such as governmental interference, civil commotion, riot, war, strikes, act of terrorism (including but not limited to any act of violence, hostility, national emergency, occurrence of any epidemic/pandemic outbreaks) and for any act or default by any third-party suppliers or vendors.</p>
<p>Notice Under The Personal Data Protection Act 2010:</p>	<p>7. This written notice (“Notice”) serves to inform you that your personal data is being processed by or on behalf of F&N Beverages Marketing Sdn Bhd (“F&N” or “we” or “us”). Further, by submitting this Contest entries, you hereby consent to the processing of your personal data by F&N in the manner as specified in this Notice. We shall be processing the personal data that you have provided us with such as your name, national identity card number, contact number, address and any other information that we have requested from you in this Contest entries. F&N will be processing your personal data, including any additional information you may subsequently provide F&N, for the purposes of conducting this contest and contacting you (if necessary).</p> <p>8. The personal data that you provide us may be disclosed to our service providers only for the aforementioned purposes. You are responsible for ensuring that the personal data you provide us is accurate, complete and not misleading and that such personal data is kept up to date. You may access and request for correction of your personal data and/or to limit the processing of your personal data, or make any enquiries or complaints in respect of your personal data, by emailing our service provider at pdpa@omniteam.com.my. In the event of any inconsistencies between the English version and the Bahasa Malaysia version of this Notice, the English version shall</p>

	prevail over the Bahasa Malaysia version.
Other Terms:	<p>10. By participating in the Contest, Participants are taken to have read, understood and agreed to be bound by these Contest Terms & Conditions, and accept that all decisions by the Organiser are final and binding. The Organiser reserves the right to change, amend, add or delete any of the Contest Terms & Conditions at any time without prior notice to the Participants and the Participants agree to be bound by such changes.</p> <p>11. The Contest Terms & Conditions are prepared in several languages. In the event of inconsistencies between all available versions, the English version of the Contest Terms & Conditions on the website https://100plus.com.my/ramadan2022 shall prevail.</p> <p>12. For further inquiries about the Contest, please visit website https://100plus.com.my/ramadan2022 or call the Contest line at: 03-7880 8527 (Monday to Friday: 9am - 1pm, 2pm – 5pm).</p>

TERMA DAN SYARAT PERADUAN

<u>Penganjur</u>	F&N Beverages Marketing Sdn. Bhd.
<u>Peraduan</u>	PERADUAN F&N GAYA RAYA CHUN Eksklusif di Econsave.
<u>Tempoh Peraduan</u>	Peraduan bermula dari 00:00:00, 01/04/2022 dan berakhir pada 23:59:59, 26/05/2022 (“Tempoh Peraduan”). Penganjur berhak untuk menukar, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan pada bila-bila masa dalam Tempoh Peraduan tanpa memberikan notis terlebih dahulu.
<u>Kelayakan</u>	Peraduan ini dibuka kepada semua rakyat Malaysia berusia 18 tahun dan ke atas pada permulaan Tempoh Promosi kecuali kakitangan serta anggota keluarga terdekat, syarikat gabungan, anak syarikat, agensi pengiklanan/Perhubungan Awam dan pembekal Penganjur.
<u>Kaedah Penyertaan</u>	<p>25. Untuk menyertai Peraduan, beli mana-mana minuman F&N (“Produk”) bernilai RM15 dan ke atas yang disenaraikan di bawah dalam satu resit (“Resit”) semasa Tempoh Peraduan dari mana-mana kedai LOTUS’S di Malaysia.</p> <p>26. Produk yang turut serta adalah:</p> <ul style="list-style-type: none">a. 100PLUS,b. F&Nc. SEASONSd. SUNKIST <p>27. Resit boleh didapati dalam bentuk resit bercetak dari sistem point of sale. Resit mesti mengandungi butiran pembelian Produk, tarikh pembelian, jumlah pembelian, nombor resit dan nama dan/atau logo outlet.</p> <p>28. Penganjur tidak menerima sebarang pindaan Resit dalam apa jua bentuk. Resit Invois Cukai Bertulis, Pesanan Belian dan/atau Nota Penghantaran tidak akan diterima.</p> <p>29. Kaedah penyertaan adalah melalui WhastApp sahaja. Setiap Resit HANYA layak untuk satu [1] penyertaan melalui WhatsApp. Anda boleh menghantar setiap Resit sekali sahaja. Penganjur berhak membatalkan penyertaan mana-mana penyertaan WhatsApp (“Penyertaan”) dengan Resit yang berulang.</p>
<u>Penghantaran Penyertaan melalui WhatsApp</u>	<p>13. Tulis di depan Resit nama penuh anda seperti di MyKad dan nombor MyKad (“Butiran Peribadi”).</p> <p>14. Tangkap 1 (satu) gambar/imej yang <u>jelas dan boleh dibaca</u> dalam format JPEG 1 (satu) Resit lengkap dengan Butiran Peribadi dan Butiran Resit anda (“Imej”). Butiran Resit mesti diunjukkan dengan jelas dan boleh dibaca dalam Imej tersebut.</p> <p>15. Hantar 1 (satu) Imej melalui WhatsApp dari mana-mana nombor berdaftar di Malaysia ke to <u>6018 388 2393</u> (“Penyertaan”).</p>

	<p>16. Penganjur AKAN auto-balas dengan menghantar mesej perakuan penerimaan untuk setiap Penyertaan yang diterima.</p> <p>17. Penganjur akan mengekstrak semua Penyertaan yang diterima untuk proses selanjutnya. Penyertaan yang tidak jelas, tidak dapat dibaca dan tidak lengkap akan dibatalkan. Semua penyertaan yang diterima tertakluk kepada pengesahan Penganjur. Penganjur berhak secara mutlak untuk membatalkan penyertaan yang tidak lengkap dan/atau dengan gambar/imej yang tidak jelas dan tidak boleh dibaca, Resit dicetak semula dan/atau Resit berulang dan/atau mengandungi lebih dari 1 (satu) Resit dan/atau Penyertaan yang lewat diterima (iaitu penyertaan yang diterima selepas <u>23:59:59, 26/05/2022</u>) tanpa perlu memberikan notis terlebih dahulu kepada mana-mana pihak.</p> <p>30. Penganjur berhak untuk meminta Resit asal [salinan cetak] sebagai bukti untuk pengesahan dan penebusan hadiah. Kegagalan untuk mengemukakan salinan cetak Resit apabila diminta akan mengakibatkan kehilangan kelayakan dan pembatalan hadiah.</p> <p>31. Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan mereka sekiranya Peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan.</p>
<p><u>Peluang Kemenangan</u></p>	<p>13. Semua Penyertaan yang Layak (“Penyertaan Layak”) diterima oleh Penganjur semasa Tempoh Peraduan akan diperuntukkan peluang kemenangan dalam bentuk nombor bersiri mengikut turutan berdasarkan Produk yang dibeli seperti yang dinyatakan dalam Resit yang dihantar.</p> <p>14. Penganjur akan memperuntukkan nombor bersiri mengikut jumlah Produk yang dibeli seperti yang dinyatakan dalam Resit yang dihantar. Untuk setiap RM15 jumlah pembelian Produk, Penganjur akan memperuntukkan satu [1] nombor bersiri. Sila rujuk Maklumat Pengadilan di bawah.</p> <p><u>Sebagai contoh:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Jika anda membeli jumlah produk bernilai RM17.50 dalam satu resit, Penganjur akan memperuntukkan satu [1] nombor bersiri. - Jika anda membeli jumlah produk bernilai RM179.50 dalam satu resit, Penganjur akan memperuntukkan sebelas [11] nombor bersiri. <p>15. Satu set nombor bersiri akan diberikan kepada semua Penyertaan Layak mengikut tarikh dan masa diterima bermula dari nombor siri “1”.</p>
<p><u>Hadiah Mingguan</u></p>	<p>15. Terdapat 1 (satu) Hadiah Utama Mingguan dan 40 (empat puluh) Hadiah Mingguan untuk dimenangi setiap minggu selama 8 (lapan) minggu berturut-turut. Hadiah Mingguan adalah seperti di bawah:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. 1 (Satu) Hadiah Utama Mingguan berupa RM2500 Touch ‘n GO eWallet. b. 40 (Empat Puluh) Hadiah Mingguan berupa Baucar Econsave bernilai RM100 setiap satu.

	<p>16. Terdapat sejumlah 8 (lapan) Hadiah Utama Mingguan dan 320 (tiga ratus dua puluh) Hadiah Mingguan untuk dimenangi sepanjang Tempoh Peraduan.</p> <p>17. 8 (lapan) tempoh mingguan adalah seperti di bawah: Minggu 1: 01/04/2022 – 07/04/2022 Minggu 2: 08/04/2022 – 14/04/2022 Minggu 3: 15/04/2022 – 21/04/2022 Minggu 4: 22/04/2022 – 28/04/2022 Minggu 5: 29/04/2022 – 05/05/2022 Minggu 6: 06/05/2022 – 12/05/2022 Minggu 7: 13/05/2022 – 19/05/2022 Minggu 8: 20/05/2022 – 26/05/2022</p>
<p><u>Pemilihan Pemenang</u></p>	<p>4. <u>Hadiah Utama Mingguan</u>: Nombor bersiri yang diperuntukkan kepada Penyertaan Layak untuk setiap minggu akan disusun kira yang kemudiannya akan dibahagikan dengan 2 (dua) untuk mendapatkan nombor bersiri kemenangan bagi Hadiah Utama minggu tersebut. Jika nombor mempunyai nilai perpuluhan, nombor bersiri kemenangan akan dibundarkan ke bawah kepada nombor bulat paling dekat, lebih rendah yang dihasilkan daripada pembahagian tersebut. <u>Sebagai contoh</u>: Jika nombor bersiri Penyertaan Layak untuk peraduan berjumlah 2001, 2001 akan dibahagikan dengan 2 yang bersamaan dengan 1000.50 yang akan dibundarkan ke bawah kepada 1000. Nombor bersiri kemenangan pengganda dalam kes ini ialah 1000. Penyertaan Layak diperuntukkan dengan nombor bersiri 1000 akan menjadi finalis terpilih Hadiah Utama Mingguan.</p> <p>5. <u>Hadiah Mingguan</u>: Nombor bersiri yang diperuntukkan kepada Penyertaan Layak untuk setiap minggu akan disusun kira yang kemudiannya akan dibahagikan dengan 40 (empat puluh) untuk mendapatkan nombor bersiri kemenangan bagi Hadiah Sagu Hati minggu tersebut. Jika nombor mempunyai nilai perpuluhan, nombor bersiri kemenangan akan dibundarkan ke bawah kepada nombor bulat paling dekat, lebih rendah yang dihasilkan daripada pembahagian tersebut. <u>Sebagai contoh</u>: Jika nombor bersiri Penyertaan Layak untuk peraduan berjumlah 2001, 2001 akan dibahagikan dengan 40 yang bersamaan dengan 50.02 yang akan dibundarkan ke bawah kepada 50. Nombor bersiri kemenangan pengganda dalam kes ini ialah 50. 40 (Empat Puluh) Penyertaan Layak diperuntukkan dengan nombor bersiri dengan pengganda 50 iaitu 50, 100, 150, 200, 250 dan seterusnya akan dipilih sebagai finalis terpilih untuk Hadiah Mingguan.</p>
<p><u>Penebusan Hadiah</u></p>	<p>15. Pihak Penganjur akan menghubungi semua Finalis melalui WhatsApp ke nombor mudah alih yang diterima Penganjur dalam Penyertaan Layak. Setiap Finalis terpilih akan diberi 1 (satu) soalan untuk dijawab melalui WhatsApp. Finalis terpilih mesti menjawab soalan yang disiarkan oleh Penganjur dengan betul untuk memenangi Hadiah. Sekiranya Finalis terpilih gagal menjawab soalan yang disiarkan oleh Penganjur dalam masa yang dinyatakan dalam WhatsApp, Finalis terpilih akan hilang kelayakan dan digantikan oleh Finalis nombor bersiri seterusnya selepas nombor bersiri Finalis yang telah hilang kelayakan tersebut.</p> <p>16. Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab sekiranya Finalis terpilih tidak dapat dihubungi atas apa jua sebab.</p>

	<p>17. Pemenang mesti membekalkan butiran peribadi seperti Nama Penuh seperti di MyKad, nombor MyKad, alamat penghantaran untuk pengesahan dan penebusan hadiah melalui WhatsApp. Kegagalan untuk memberikan butiran peribadi akan mengakibatkan kehilangan kelayakan dan kehilangan hadiah.</p> <p>18. Setiap Peserta hanya boleh memenangi 1 (satu) Hadiah Mingguan dengan nilai tertinggi setiap minggu dan maksima sehingga 2 (dua) hadiah sepanjang Tempoh Peraduan.</p> <p>19. Semua hadiah akan dihantar kepada Pemenang dalam tempoh 6 - 8 minggu dari 26/05/2022 ke alamat penghantaran yang diberikan oleh pemenang melalui WhatsApp. Penganjur berhak untuk melanjutkan tempoh masa yang dinyatakan di bawah fasal ini diatas sebab-sebab yang di luar kawalan Penganjur.</p> <p>20. Semua pemenang mesti mematuhi terma & syarat pihak yang mengatur dan/atau menyediakan hadiah. Penganjur berhak untuk menarik balik Hadiah mereka sekiranya Pemenang tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan dan Terma dan Syarat Hadiah.</p> <p>21. Iklan Keputusan Pemenang akan dipaparkan di laman web www.facebook.com/my100plus dan https://100plus.com.my/ramadan2022.</p>
<p><u>Tarikh tamat Penyertaan</u></p>	<p>Semua Penyertaan mesti diterima oleh Penganjur pada atau sebelum 23:59:59, 26/05/2022. Mana-mana Penyertaan yang diterima di luar Tempoh Peraduan akan dibatalkan secara automatik.</p>
<p><u>Liabiliti, Tanggungjawab dan Hak Penganjur</u></p>	<p>45. Gambar Hadiah yang ditunjukkan pada bahan Peraduan adalah untuk tujuan gambaran sahaja. Hadiah sebenar mungkin berbeza. Hadiah tidak boleh dipindah milik dan tertakluk kepada Terma & Syarat Hadiah yang akan disertakan dengan hadiah dan dinyatakan dalam surat pengakuan pemenang. Nilai hadiah adalah betul pada masa pencetakan.</p> <p>46. Penebusan hadiah bergantung kepada ketersediaan hadiah dan akan dimaklumkan oleh Penganjur dari semasa ke semasa. Penganjur berhak atas budi bicara mutlaknya untuk menggantikan mana-mana Hadiah dengan barangan lain yang sama nilainya, pada bila-bila masa, tanpa memberikan sebarang notis terlebih dahulu.</p> <p>47. Hadiah tidak boleh dipindah milik, tidak boleh dikembalikan dan tidak boleh ditukar dengan wang tunai dan/atau kredit, dengan barangan lain atau baucar sama ada secara sebahagiannya atau sepenuhnya. Penganjur tidak akan menerima sebarang aduan mengenai kualiti dan kuantiti hadiah setelah hadiah diambil oleh pemenang.</p> <p>48. Penganjur tidak bertanggungjawab sekiranya hadiah hilang, rosak, cacat atau dicuri semasa dan selepas pengambilan hadiah. Sebarang kos tambahan (iaitu tidak terhad kepada perbelanjaan perjalanan dan cukai yang dikenakan) yang terlibat untuk menebus atau mengambil hadiah hendaklah ditanggung sepenuhnya oleh</p>

pemenang.

49. Semua Peserta bersetuju secara tidak bersyarat untuk menanggung liabiliti penuh dan bertanggungjawab sepenuhnya setakat dibenarkan undang-undang sekiranya berlaku sebarang kerugian, kejadian tidak diingini, kecederaan, ganti rugi, tuntutan, atau kemalangan (termasuk kehilangan nyawa) yang dialami akibat daripada penyertaan mereka dalam Peraduan ini, penebusan dan atau penggunaan hadiah dan bersetuju untuk melepaskan dan tidak mempertanggungjawabkan Penganjur daripada sebarang liabiliti.
50. Penganjur berhak untuk membatalkan, menamatkan dan/atau menggantung Peraduan, tanpa perlu memberikan notis terlebih dahulu.
51. Penganjur berhak untuk menarik balik penyertaan mereka sekiranya Peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan.
52. Keputusan Penganjur dalam semua perkara berkaitan Peraduan adalah mutakhir, muktamad dan mengikat. Tiada surat-menyurat akan dilayan.
53. Penyertaan dalam Peraduan ini dan penerimaan sebarang hadiah menandakan kebenaran yang tidak boleh dibatalkan (melainkan dimaklumkan sebaliknya oleh Peserta) kepada Penganjur untuk menggunakan nama dan gambar Peserta untuk tujuan publisiti dan pengiklanan tanpa sebarang pampasan mahupun perlu memberikan notis kepada peserta terlebih dahulu.
54. Penganjur boleh mengikut budi bicara mutlaknya meminda Terma dan Syarat, yang ditetapkan di sini tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Semua perkara yang berkaitan dengan Peraduan ini adalah muktamad dan mengikat semua Peserta Peraduan ini, dan sebarang surat-menyurat tidak akan dilayan. Penganjur berhak untuk mengubah, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan, mekanisme Peraduan, hadiah atau mana-mana bahagian daripadanya tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Untuk mengelakkan keraguan, perubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan oleh Penganjur bagi hadiah, Peraduan atau mana-mana bahagian daripadanya tidak akan melayakkan Peserta untuk sebarang tuntutan atau pampasan terhadap Penganjur (dalam bentuk tunai atau barangan) untuk mana-mana dan semua kerugian atau kerosakan yang dialami atau ditanggung oleh Peserta sebagai akibat langsung atau tidak langsung daripada tindakan perubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan.
55. Penganjur tidak termasuk tanggungjawabnya dan semua tanggungjawab yang timbul daripada penangguhan, pembatalan, kelewatan atau perubahan atau pengubahsuaian pada Promosi atau hadiah atau disebabkan oleh keadaan lain yang tidak dijangka di luar kawalan Penganjur seperti campur tangan pemerintah, kekacauan awam, rusuhan, perang, mogok, tindakan keganasan (termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang tindakan keganasan, permusuhan, kecemasan nasional, berlakunya epidemik/pandemik) dan untuk sebarang tindakan atau keingkaran oleh mana-mana pembekal atau vendor pihak ketiga.

<p>Notis di bawah Akta Perlindungan Data Peribadi 2010</p>	<p>9. Notis bertulis (“Notis”) ini bertujuan untuk memaklumkan anda bahawa data peribadi anda diproses oleh atau bagi pihak F&N Beverages Marketing Sdn Bhd (“F&N” atau “kami”). Tambahan lagi, dengan mengemukakan borang Peraduan ini, anda dengan ini mengizinkan pemprosesan data peribadi anda oleh F&N dengan cara yang dinyatakan dalam Notis ini. Kami akan memproses data peribadi yang telah anda berikan kepada kami seperti nama, nombor kad pengenalan peribadi, nombor hubungan, alamat dan maklumat lain yang kami hendak dari anda dalam borang Peraduan ini. F&N akan memproses data peribadi anda, termasuk sebarang maklumat tambahan yang mungkin anda berikan kepada F&N, untuk tujuan mengendalikan peraduan dan menghubungi anda (jika perlu).</p> <p>10. Data peribadi yang anda berikan kepada kami boleh didedahkan kepada penyedia perkhidmatan kami hanya untuk tujuan yang disebutkan di atas. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa data peribadi yang anda berikan kepada kami adalah tepat, lengkap dan tidak mengelirukan dan bahawa data peribadi tersebut dikemas kini. Anda boleh mengakses dan meminta pembetulan data peribadi anda atau menghadkan pemprosesan data peribadi anda, atau membuat pertanyaan atau aduan berkaitan data peribadi dengan menghantar e-mel ke penyedia perkhidmatan di pdpa@omnitem.com.my. Sekiranya terdapat ketidakseragaman antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia Notis ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai berbanding versi Bahasa Malaysia.</p>
<p>Terma Lain</p>	<p>13. Dengan menyertai Peraduan ini, peserta dianggap telah membaca, memahami dan bersetuju untuk terikat dengan Terma & Syarat ini dan menerima bahawa semua keputusan yang dibuat oleh Penganjur adalah muktamad dan mengikat. Penganjur berhak untuk menukar, meminda, menambah atau menggugurkan mana-mana Terma & Syarat ini pada bila-bila masa tanpa memberi notis kepada peserta dan peserta hendaklah terikat kepada perubahan sedemikian.</p> <p>14. Terma & Syarat Peraduan ini disediakan dalam beberapa bahasa. Sekiranya terdapat percanggahan antara semua versi yang disediakan, versi Bahasa Inggeris Terma dan Syarat Peraduan yang boleh didapati di https://100plus.com.my/ramadan2022 akan diguna pakai.</p> <p>15. Untuk pertanyaan lanjut mengenai Peraduan, sila kunjungi https://100plus.com.my/ramadan2022 atau hubungi Talian Khas di: 03-7880 8527 (Isnin hingga Jumaat: 9am - 1pm, 2pm – 5pm).</p>

CONTEST TERMS AND CONDITIONS

<u>Organiser</u>	F&N Beverages Marketing Sdn. Bhd. (Co. No. 004594-A)
<u>Contest</u>	Econsave Exclusive PERADUAN F&N GAYA RAYA CHUN! (“Contest”).
<u>Contest Period</u>	The Contest starts from 00:00:00, 01/04/2022 and ends on 23:59:59, 26/05/2022 (“Contest Period”). The Organiser reserves the right to change, cancel, terminate or suspend the Contest at any time during the Contest Period without prior notice.
<u>Eligibility</u>	The Contest is open to all individual legal residents of Malaysia aged 18 and above as of the start of the Contest Period except employees and immediate family members of the Organiser’s affiliates, subsidiaries, advertising/PR agencies and suppliers.
<u>Participation Method</u>	<ul style="list-style-type: none"> • To participate in the Contest, purchase a minimum of RM15 worth of Participating Products (“Products”) listed below in a single receipt (“Receipt”) during the Contest Period from any ECONSAVE outlets in Malaysia. <p>32. The participating products are:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. 100PLUS, b. F&N c. SEASONS d. SUNKIST <p>33. The Receipt can come in the form of printed receipts from point-of-sale systems. The Receipt must consist details of the Products purchase, date of purchase, purchase amount, receipt number and name and/or logo of the outlet.</p> <p>34. The Organiser does not accept any alteration of Receipt in any form. Handwritten Tax Invoice Receipt, Purchase Order, and/or Delivery Note will not be accepted.</p> <p>35. The contest submission method is via WhatsApp only. Each Receipt is ONLY eligible to one (1) entry submission via WhatsApp. You may submit each Receipt once only. The Organiser shall reserve the right to disqualify any WhatsApp entries (“Entry”) with duplicated Receipt.</p>
<u>Entry Submission via WhatsApp</u>	<p>18. Write on the front of the Receipt your full name as per MyKad and MyKad number (“Personal Details”).</p> <p>19. Snap 1 (one) <u>clear and legible</u> picture/image in JPEG format of 1 (one) Receipt complete with your Personal Details and Receipt Details (“Image”). Receipt Details must be clearly shown and legible in the Image.</p> <p>20. Submit 1 (one) Image via WhatsApp from any number registered in Malaysia to <u>6018 388 2393</u> (“Entry”).</p> <p>21. The Organiser WILL reply with an auto-reply acknowledgment message for each Entry received.</p>

	<p>22. The Organiser will extract all Entries received for further processing. All entries received are subject to the Organiser’s verification. The Organiser in its absolute discretion reserves the right to reject, disqualify and/or forfeit any entries with unclear, illegible and incomplete picture/image, reprinted Receipt and/or duplicated Receipt and/or containing more than 1 (one) Receipt and/or late entries (i.e: entries received after <u>23:59:59, 26/05/2022</u>) without the need to provide any prior notice to any party.</p> <p>23. The Organiser shall reserve the right to request for evidence of the original Receipt [hardcopy] for verification and prize redemption. Failure to produce the original Receipt upon request will result in disqualification and prize forfeiture.</p> <p>24. The Organiser reserves the right to forfeit their participation in the event that the Participant(s) do not comply with the Contest Terms & Conditions.</p>								
<u>Winning Chances</u>	<p>16. All qualified Entries (“Qualified Entries”) received by the Organiser during the Contest Period will be assigned winning chances in the form of a running serial numbers according to the Products purchased as stated in the Receipt submitted.</p> <p>17. The Organiser will allocate serial numbers according to the purchase amount as stated in the Receipt submitted. For every Ringgit Malaysia Fifteen [RM15], the Organiser will allocate one [1] serial number. Please refer the Judging Details clauses below. <u>For example:</u> If you purchase RM17.50 of Products in a single Receipt during the Promotion Period, the Organiser will allocate one [1] serial numbers. If you purchase RM179.50 of Products in a single Receipt during the Promotion Period, the Organiser will allocate eleven [11] serial numbers</p> <p>18. A set of serial numbers will be assigned to all the Qualified Entries according to the date and time received starting from serial number “1”.</p>								
<u>Weekly Prizes</u>	<p>18. There are 1 (one) Weekly Grand Prize and 40 (forty) Weekly Prizes to be won for each week for 8 (eight) consecutive weeks. The weekly prizes are as per below:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1 (One) Weekly Grand Prize of a Touch ‘n Go e-Wallet worth RM2500 each. 40 (Forty) Weekly Prizes of a RM100 ECONSAVE Cash Voucher each. <p>19. There is a total of 8 (eight) Grand Prizes and 320 (three hundred and twenty) Weekly Prizes to be won throughout the Contest Period.</p> <p>20. The 8 (eight) weekly periods are as per below:</p> <table> <tr> <td>Week 1: 01/04/2022 – 07/04/2022</td> <td>Week 2: 08/04/2022 – 14/04/2022</td> </tr> <tr> <td>Week 3: 15/04/2022 – 21/04/2022</td> <td>Week 4: 22/04/2022 – 28/04/2022</td> </tr> <tr> <td>Week 5: 29/04/2022 – 05/05/2022</td> <td>Week 6: 06/05/2022 – 12/05/2022</td> </tr> <tr> <td>Week 7: 13/05/2022 – 19/05/2022</td> <td>Week 8: 20/05/2022 – 26/05/2022</td> </tr> </table>	Week 1: 01/04/2022 – 07/04/2022	Week 2: 08/04/2022 – 14/04/2022	Week 3: 15/04/2022 – 21/04/2022	Week 4: 22/04/2022 – 28/04/2022	Week 5: 29/04/2022 – 05/05/2022	Week 6: 06/05/2022 – 12/05/2022	Week 7: 13/05/2022 – 19/05/2022	Week 8: 20/05/2022 – 26/05/2022
Week 1: 01/04/2022 – 07/04/2022	Week 2: 08/04/2022 – 14/04/2022								
Week 3: 15/04/2022 – 21/04/2022	Week 4: 22/04/2022 – 28/04/2022								
Week 5: 29/04/2022 – 05/05/2022	Week 6: 06/05/2022 – 12/05/2022								
Week 7: 13/05/2022 – 19/05/2022	Week 8: 20/05/2022 – 26/05/2022								
<u>Winners</u>	<p>4. <u>Weekly Grand Prize</u>: The serial numbers allocated to the Qualified Entries for each</p>								

<p><u>Selection</u></p>	<p>week will be tabulated which will then be divided by 2 (two) to derive the winning serial number for the Weekly Grand Prize. In the event of numbers with decimal values, the winning serial numbers will be rounded down to the nearest whole number that results after the division.</p> <p><u>For example:</u> If the Qualified Entries serial numbers for the contest total up to 2001, 2001 will be divided by 2 which equal 1000.50 which will be rounded down to 1000. The multiplier winning serial number in this case is 1000. The Qualified Entry assigned with serial number 1000 will be the selected finalist of the Weekly Grand Prize.</p> <p>5. <u>Weekly Prizes:</u> The serial numbers allocated to the Qualified Entries will be tabulated for each week which will then be divided by 40 (forty) to derive the winning serial numbers for the week's Consolation Prizes. In the event of numbers with decimal values, the winning serial numbers will be rounded down to the nearest whole number that results after the division.</p> <p><u>For example:</u> If the Qualified Entries serial numbers for the contest total up to 2001, 2001 will be divided by 40 which equal 50.02 which will be rounded down to 50. The multiplier winning serial number in this case is 50. 40 (Forty) Qualified Entries assigned with serial numbers with multiples of 50 i.e. 50, 100, 150, 200, 250 and so forth will be the selected finalists of the Weekly Prizes.</p>
<p><u>Prize Redemption</u></p>	<p>10. The Organiser will contact all selected Prizes Finalists via WhatsApp to the mobile numbers from which the Organiser received in the Qualified Entries. Each selected Finalists will be given 1 (one) question to answer via WhatsApp. The selected Finalists must answer the question posted by the Organiser correctly in order to win the Prize. In the event a selected Finalist failed to answer the question correctly or failed to answer within the time stated in the WhatsApp, the selected Finalist will be disqualified and replaced by the serial number Finalist after the serial number of the disqualified Finalist.</p> <p>11. The Organiser will not be held liable in the event the selected Finalists cannot be contacted for whatever reasons.</p> <p>12. The Winners must provide personal details such as Full name as per MyKad, MyKad number, delivery address for verification and prize redemption via WhatsApp. Failure to provide the personal details will result in disqualification and prize forfeiture.</p> <p>13. Each Participant can only win 1 (one) weekly Prize of the highest value every week & a maximum of 2 (two) weekly prizes of the highest value throughout the Contest Period.</p> <p>14. All prizes will be delivered to the Winners within 6 – 8 weeks from 26/05/2022 to the Delivery Address provided by the Winners via WhatsApp. The Organiser reserves the rights to extend the timelines stated under this clause owing to reasons beyond the control of the Organiser.</p> <p>15. All Winners must abide by the terms & conditions of the party(ies) arranging and/or providing for the prizes. The Organiser reserves the right to forfeit their Prizes in the</p>

	<p>event that the Winner(s) do not comply with the Contest Terms & Conditions and Prizes Terms & Conditions.</p> <p>16. The Winners Result Ads will be featured on the website www.facebook.com/my100plus and https://100plus.com.my/ramadan2022.</p>
<u>Entry Deadline</u>	All Entry(ies) must be received by the Organiser on or before 23:59:59, 26/05/2022. Any Entry received outside the Contest Period shall be automatically disqualified.
<u>Liability, Responsibility and Rights of the Organiser</u>	<p>56. The picture of the prizes shown on the Contest materials is for illustration purposes only. Actual prizes may vary. The prizes will be subjected to the Prizes Terms & Conditions that will be attached to the prizes and stated in the winner acknowledgement letters. Prizes values are correct at the time of printing.</p> <p>57. Prize redemption is subject to the availability of the prizes and shall be informed by the Organiser from time to time. The Organiser reserves the right at its absolute discretion to substitute any of the prizes with that of similar value, at any time without prior notice.</p> <p>58. Winners must take the Prizes “as is” basis. The prizes are not transferable, non-refundable and non-exchangeable for cash and/or credit, other items or voucher in part or in full. The Organiser will not entertain any complaints on the quality and quantity of the prizes after the prize has been collected by the winner.</p> <p>59. The Organiser shall not be liable in the event the prize(s) are lost, spoilt, damaged or stolen during or after delivery and/or collection of the prize(s). Any additional costs (i.e. not limited to travel expenses and applicable taxes) involved to redeem or collect the prizes are to be borne solely by the winner.</p> <p>60. All Participants unconditionally agree to assume full liability and responsibility to the extent permitted by law in the event of any loss, mishap, injury, damage, claim, or accidents (including death) suffered as a result arising from their participation in this Contest, redemption and redemption and/or utilisation of the prizes and agree to release and hold the Organiser free and harmless of any liability.</p> <p>61. The Organiser reserves the right to cancel, terminate and/or suspend the Contest, without the need to provide any prior notice.</p> <p>62. The Organiser reserves the right to forfeit their participation in the event that the Participant(s) do not comply with the Contest Terms and Conditions.</p> <p>63. The Organiser’s decision on all matters relating to the Contest is final, conclusive, and binding. No correspondence will be entertained.</p> <p>64. Participation in the Contest and acceptance of any prize(s) constitutes an irrevocable permission (unless otherwise notified by the Participants) for the Organiser to use the Participants' names and photographs for purposes of publicity and advertisement without any compensation or need for prior notification to the</p>

	<p>Participants</p> <p>65. The Organiser may at its sole and absolute discretion amend the Terms and Conditions, set herein without any prior notice. All matters relating to this Contest are final and binding on all Participants of this Contest, and no correspondence will be entertained. The Organiser reserves the rights to alter, cancel, terminate or suspend the Contest, mechanism of the Contest, the prizes or any part thereof without any prior notice. For the avoidance of doubt, the alteration, cancellation, termination or suspension by the Organiser of the prize, Contest or any part thereof shall not entitle the Participants to any claim or compensation against the Organiser (in cash or in kind) for any and all loss or damage suffered or incurred by the Participants as a direct or indirect result of the act of alteration, cancellation, termination or suspension</p> <p>66. The Organiser excludes its responsibilities and all liabilities arising from any postponement, cancellation, delay or changes or modification to the Promotion or prizes or due to any other unforeseen circumstances beyond the Organiser’s control such as governmental interference, civil commotion, riot, war, strikes, act of terrorism (including but not limited to any act of violence, hostility, national emergency, occurrence of any epidemic/pandemic outbreaks) and for any act or default by any third-party suppliers or vendors.</p>
<p>Notice Under The Personal Data Protection Act 2010</p>	<p>11. This written notice (“Notice”) serves to inform you that your personal data is being processed by or on behalf of F&N Beverages Marketing Sdn Bhd (“F&N” or “we” or “us”). Further, by submitting this Contest entries, you hereby consent to the processing of your personal data by F&N in the manner as specified in this Notice. We shall be processing the personal data that you have provided us with such as your name, national identity card number, contact number, address and any other information that we have requested from you in this Contest entries. F&N will be processing your personal data, including any additional information you may subsequently provide F&N, for the purposes of conducting this contest and contacting you (if necessary).</p> <p>12. The personal data that you provide us may be disclosed to our service providers only for the aforementioned purposes. You are responsible for ensuring that the personal data you provide us is accurate, complete and not misleading and that such personal data is kept up to date. You may access and request for correction of your personal data and/or to limit the processing of your personal data, or make any enquiries or complaints in respect of your personal data, by emailing our service provider at pdpa@omnitem.com.my. In the event of any inconsistencies between the English version and the Bahasa Malaysia version of this Notice, the English version shall prevail over the Bahasa Malaysia version.</p>
<p>Other Terms</p>	<p>16. By participating in the Contest, Participants are taken to have read, understood and agreed to be bound by these Contest Terms & Conditions, and accept that all decisions by the Organiser are final and binding. The Organiser reserves the right to change, amend, add or delete any of the Contest Terms & Conditions at any time without prior notice to the Participants and the Participants agree to be bound by</p>

such changes.

17. The Contest Terms & Conditions are prepared in several languages. In the event of inconsistencies between all available versions, the English version of the Contest Terms & Conditions on the website <https://100plus.com.my/ramadan2022> shall prevail.

18. For further inquiries about the Contest, please visit website <https://100plus.com.my/ramadan2022> or call the Contest line at: 03-7880 8527 (Monday to Friday: 9am - 1pm, 2pm – 5pm).

TERMA DAN SYARAT PERADUAN

<u>Penganjur</u>	F&N Beverages Marketing Sdn. Bhd. (Co. No. 004594-A).
<u>Peraduan</u>	PERADUAN F&N GAYA RAYA CHUN! Eksklusif di Lotus's
<u>Tempoh Peraduan</u>	Peraduan bermula dari 00:00:00, 14/04/2022 dan berakhir pada 23:59:59, 08/06/2022 ("Tempoh Peraduan"). Penganjur berhak untuk menukar, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan pada bila-bila masa dalam Tempoh Peraduan tanpa memberikan notis terlebih dahulu.
<u>Kelayakan</u>	Peraduan ini dibuka kepada semua rakyat Malaysia berusia 18 tahun dan ke atas pada permulaan Tempoh Promosi kecuali kakitangan serta anggota keluarga terdekat, syarikat gabungan, anak syarikat, agensi pengiklanan/Perhubungan Awam dan pembekal Penganjur.
<u>Kaedah Penyertaan</u>	<p>36. Untuk menyertai Peraduan, beli mana-mana minuman F&N ("Produk") bernilai RM15 dan ke atas yang disenaraikan di bawah dalam satu resit ("Resit") semasa Tempoh Peraduan dari mana-mana kedai LOTUS'S di Malaysia.</p> <p>37. Produk yang turut serta adalah:</p> <ul style="list-style-type: none">a. 100PLUS,b. F&Nc. SEASONSd. SUNKIST <p>38. Resit boleh didapati dalam bentuk resit bercetak dari sistem point of sale. Resit mesti mengandungi butiran pembelian Produk, tarikh pembelian, jumlah pembelian, nombor resit dan nama dan/atau logo outlet.</p> <p>39. Penganjur tidak menerima sebarang pindaan Resit dalam apa jua bentuk. Resit Invois Cukai Bertulis, Pesanan Belian dan/atau Nota Penghantaran tidak akan diterima.</p> <p>40. Kaedah penyertaan adalah melalui WhastApp sahaja. Setiap Resit HANYA layak untuk satu [1] penyertaan melalui WhatsApp. Anda boleh menghantar setiap Resit sekali sahaja. Penganjur berhak membatalkan penyertaan mana-mana penyertaan WhatsApp ("Penyertaan") dengan Resit yang berulang.</p>
<u>Penghantaran Penyertaan melalui WhatsApp</u>	<p>25. Tulis di depan Resit nama penuh anda seperti di MyKad dan nombor MyKad ("Butiran Peribadi").</p> <p>26. Tangkap 1 (satu) gambar/imej yang <u>jelas dan boleh dibaca</u> dalam format JPEG 1 (satu) Resit lengkap dengan Butiran Peribadi dan Butiran Resit anda ("Imej"). Butiran Resit mesti diunjukkan dengan jelas dan boleh dibaca dalam Imej tersebut.</p> <p>27. Hantar 1 (satu) Imej melalui WhatsApp dari mana-mana nombor berdaftar di Malaysia ke to <u>6018 388 2393</u> ("Penyertaan").</p>

	<p>28. Penganjur AKAN auto-balas dengan menghantar mesej perakuan penerimaan untuk setiap Penyertaan yang diterima.</p> <p>29. Penganjur akan mengekstrak semua Penyertaan yang diterima untuk proses selanjutnya. Penyertaan yang tidak jelas, tidak dapat dibaca dan tidak lengkap akan dibatalkan. Semua penyertaan yang diterima tertakluk kepada pengesahan Penganjur. Penganjur berhak secara mutlak untuk membatalkan penyertaan yang tidak lengkap dan/atau dengan gambar/imej yang tidak jelas dan tidak boleh dibaca, Resit dicetak semula dan/atau Resit berulang dan/atau mengandungi lebih dari 1 (satu) Resit dan/atau Penyertaan yang lewat diterima (iaitu penyertaan yang diterima selepas <u>23:59:59, 08/06/2022</u>) tanpa perlu memberikan notis terlebih dahulu kepada mana-mana pihak.</p> <p>41. Penganjur berhak untuk meminta Resit asal [salinan cetak] sebagai bukti untuk pengesahan dan penebusan hadiah. Kegagalan untuk mengemukakan salinan cetak Resit apabila diminta akan mengakibatkan kehilangan kelayakan dan pembatalan hadiah.</p> <p>42. Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan mereka sekiranya Peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan.</p>
<p><u>Peluang Kemenangan</u></p>	<p>19. Semua Penyertaan yang Layak (“Penyertaan Layak”) diterima oleh Penganjur semasa Tempoh Peraduan akan diperuntukkan peluang kemenangan dalam bentuk nombor bersiri mengikut turutan berdasarkan Produk yang dibeli seperti yang dinyatakan dalam Resit yang dihantar.</p> <p>20. Penganjur akan memperuntukkan nombor bersiri mengikut jumlah Produk yang dibeli seperti yang dinyatakan dalam Resit yang dihantar. Untuk setiap RM15 jumlah pembelian Produk, Penganjur akan memperuntukkan satu [1] nombor bersiri. Sila rujuk Maklumat Pengadilan di bawah.</p> <p><u>Sebagai contoh:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Jika anda membeli jumlah produk bernilai RM17.50 dalam satu resit, Penganjur akan memperuntukkan satu [1] nombor bersiri. - Jika anda membeli jumlah produk bernilai RM179.50 dalam satu resit, Penganjur akan memperuntukkan sebelas [11] nombor bersiri. <p>21. Satu set nombor bersiri akan diberikan kepada semua Penyertaan Layak mengikut tarikh dan masa diterima bermula dari nombor siri “1”.</p>
<p><u>Hadiah Mingguan</u></p>	<p>21. Terdapat 1 (satu) Hadiah Utama Mingguan, 1 (satu) Hadiah Kedua Mingguan dan 35 (tiga puluh lima) Hadiah Bonus Mingguan untuk dimenangi setiap minggu selama 8 (lapan) minggu berturut-turut. Hadiah Mingguan adalah seperti di bawah:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. 1 (Satu) Hadiah Utama berupa Kad Hadiah IKEA bernilai RM2000. b. 1 (Satu) Hadiah Kedua berupa Baucar Tunai HABIB bernilai RM1000. c. 35 (tiga puluh lima) Hadiah Bonus berupa Baucar Tunai LOTUS’S bernilai Rm100 setiap satu.

	<p>22. Terdapat sejumlah 8 (lapan) Hadiah Utama, 8 (lapan) Hadiah Kedua dan 280 (dua ratus lapan puluh) Hadiah Bonus untuk dimenangi sepanjang Tempoh Peraduan.</p> <p>23. 8 (lapan) tempoh mingguan adalah seperti di bawah: Minggu 1: 14/04/2022 – 20/04/2022 Minggu 2: 21/04/2022 – 27/04/2022 Minggu 3: 28/04/2022 – 04/05/2022 Minggu 4: 05/05/2022 – 11/05/2022 Minggu 5: 12/05/2022 – 18/05/2022 Minggu 6: 19/05/2022 – 25/05/2022 Minggu 7: 26/05/2022 – 01/06/2022 Minggu 8: 02/06/2022 – 08/06/2022</p>
<p><u>Pemilihan Pemenang</u></p>	<p>6. <u>Hadiah Utama dan Hadiah Kedua Mingguan</u>: Nombor bersiri yang diperuntukkan kepada Penyertaan Layak untuk setiap minggu akan disusun kira yang kemudiannya akan dibahagikan dengan 2 (dua) untuk mendapatkan nombor bersiri kemenangan bagi Hadiah Utama dan Hadiah Kedua minggu tersebut. Jika nombor mempunyai nilai perpuluhan, nombor bersiri kemenangan akan dibundarkan ke bawah kepada nombor bulat paling dekat, lebih rendah yang dihasilkan daripada pembahagian tersebut.</p> <p><u>Sebagai contoh</u>: Jika nombor bersiri Penyertaan Layak untuk peraduan berjumlah 2000, 2000 akan dibahagikan dengan 2 yang bersamaan dengan 1000. 2 (Dua) Penyertaan Layak diperuntukkan dengan nombor bersiri dengan pengganda 1000 akan disenaraikan sebagai finalis iaitu:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1000 akan menjadi finalis terpilih Hadiah Utama; dan 2000 akan menjadi finalis terpilih Hadiah Kedua. <p>7. <u>Hadiah Bonus Mingguan</u>: Nombor bersiri yang diperuntukkan kepada Penyertaan Layak untuk setiap minggu akan disusun kira yang kemudiannya akan dibahagikan dengan 35 (tiga puluh lima) untuk mendapatkan nombor bersiri kemenangan bagi Hadiah Bonus minggu tersebut. Jika nombor mempunyai nilai perpuluhan, nombor bersiri kemenangan akan dibundarkan ke bawah kepada nombor bulat paling dekat, lebih rendah yang dihasilkan daripada pembahagian tersebut.</p> <p><u>Sebagai contoh</u>: Jika nombor bersiri Penyertaan Layak untuk peraduan berjumlah 2000, 2000 akan dibahagikan dengan 35 yang bersamaan dengan 57.14 yang akan dibundarkan ke bawah kepada 57. Nombor bersiri kemenangan pengganda dalam kes ini ialah 57. 35 (Tiga Puluh Lima) Penyertaan Layak diperuntukkan dengan nombor bersiri dengan pengganda 57 iaitu 57, 114, 171, 228, 285 dan seterusnya akan dipilih sebagai finalis terpilih untuk Hadiah Bonus.</p>
<p><u>Penebusan Hadiah</u></p>	<p>22. Pihak Penganjur akan menghubungi semua Finalis melalui WhatsApp ke nombor mudah alih yang diterima Penganjur dalam Penyertaan Layak. Setiap Finalis terpilih akan diberi 1 (satu) soalan untuk dijawab melalui WhatsApp. Finalis terpilih mesti menjawab soalan yang disiarkan oleh Penganjur dengan betul untuk memenangi Hadiah. Sekiranya Finalis terpilih gagal menjawab soalan yang disiarkan oleh Penganjur dalam masa yang dinyatakan dalam WhatsApp, Finalis terpilih akan hilang kelayakan dan digantikan oleh Finalis nombor bersiri seterusnya selepas nombor bersiri Finalis yang telah hilang kelayakan tersebut.</p>

	<p>23. Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab sekiranya Finalis terpilih tidak dapat dihubungi atas apa jua sebab.</p> <p>24. Pemenang mesti membekalkan butiran peribadi seperti Nama Penuh seperti di MyKad, nombor MyKad, alamat penghantaran untuk pengesahan dan penebusan hadiah melalui WhatsApp. Kegagalan untuk memberikan butiran peribadi akan mengakibatkan kehilangan kelayakan dan kehilangan hadiah.</p> <p>25. Setiap Peserta hanya boleh memenangi 1 (satu) Hadiah Mingguan dan maxima 2 (dua) Hadiah Mingguan dengan nilai tertinggi sepanjang Tempoh Peraduan.</p> <p>26. Semua hadiah akan dihantar kepada Pemenang dalam tempoh 6 - 8 minggu dari 08/06/2022 ke alamat penghantaran yang diberikan oleh pemenang melalui WhatsApp. Penganjur berhak untuk melanjutkan tempoh masa yang dinyatakan di bawah fasal ini diatas sebab-sebab yang di luar kawalan Penganjur.</p> <p>27. Semua pemenang mesti mematuhi terma & syarat pihak yang mengatur dan/atau menyediakan hadiah. Penganjur berhak untuk menarik balik Hadiah mereka sekiranya Pemenang tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan dan Terma dan Syarat Hadiah.</p> <p>28. Iklan Keputusan Pemenang akan dipaparkan di laman web www.facebook.com/my100plus dan https://100plus.com.my/ramadan2022.</p>
<p><u>Tarikh tamat Penyertaan</u></p>	<p>Semua Penyertaan mesti diterima oleh Penganjur pada atau sebelum 23:59:59, 08/06/2022. Mana-mana Penyertaan yang diterima di luar Tempoh Peraduan akan dibatalkan secara automatik.</p>
<p><u>Liabiliti, Tanggungjawab dan Hak Penganjur</u></p>	<p>67. Gambar Hadiah yang ditunjukkan pada bahan Peraduan adalah untuk tujuan gambaran sahaja. Hadiah sebenar mungkin berbeza. Hadiah tidak boleh dipindah milik dan tertakluk kepada Terma & Syarat Hadiah yang akan disertakan dengan hadiah dan dinyatakan dalam surat pengakuan pemenang. Nilai hadiah adalah betul pada masa pencetakan.</p> <p>68. Penebusan hadiah bergantung kepada ketersediaan hadiah dan akan dimaklumkan oleh Penganjur dari semasa ke semasa. Penganjur berhak atas budi bicara mutlaknya untuk menggantikan mana-mana Hadiah dengan barangan lain yang sama nilainya, pada bila-bila masa, tanpa memberikan sebarang notis terlebih dahulu.</p> <p>69. Hadiah tidak boleh dipindah milik, tidak boleh dikembalikan dan tidak boleh ditukar dengan wang tunai dan/atau kredit, dengan barangan lain atau baucar sama ada secara sebahagiannya atau sepenuhnya. Penganjur tidak akan menerima sebarang aduan mengenai kualiti dan kuantiti hadiah setelah hadiah diambil oleh pemenang.</p> <p>70. Penganjur tidak bertanggungjawab sekiranya hadiah hilang, rosak, cacat atau dicuri semasa dan selepas pengambilan hadiah. Sebarang kos tambahan (iaitu tidak terhad</p>

kepada perbelanjaan perjalanan dan cukai yang dikenakan) yang terlibat untuk menebus atau mengambil hadiah hendaklah ditanggung sepenuhnya oleh pemenang.

71. Semua Peserta bersetuju secara tidak bersyarat untuk menanggung liabiliti penuh dan bertanggungjawab sepenuhnya setakat dibenarkan undang-undang sekiranya berlaku sebarang kerugian, kejadian tidak diingini, kecederaan, ganti rugi, tuntutan, atau kemalangan (termasuk kehilangan nyawa) yang dialami akibat daripada penyertaan mereka dalam Peraduan ini, penebusan dan atau penggunaan hadiah dan bersetuju untuk melepaskan dan tidak mempertanggungjawabkan Penganjur daripada sebarang liabiliti.
72. Penganjur berhak untuk membatalkan, menamatkan dan/atau menggantung Peraduan, tanpa perlu memberikan notis terlebih dahulu.
73. Penganjur berhak untuk menarik balik penyertaan mereka sekiranya Peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan.
74. Keputusan Penganjur dalam semua perkara berkaitan Peraduan adalah mutakhir, muktamad dan mengikat. Tiada surat-menyurat akan dilayan.
75. Penyertaan dalam Peraduan ini dan penerimaan sebarang hadiah menandakan kebenaran yang tidak boleh dibatalkan (melainkan dimaklumkan sebaliknya oleh Peserta) kepada Penganjur untuk menggunakan nama dan gambar Peserta untuk tujuan publisiti dan pengiklanan tanpa sebarang pampasan mahupun perlu memberikan notis kepada peserta terlebih dahulu.
76. Penganjur boleh mengikut budi bicara mutlaknya meminda Terma dan Syarat, yang ditetapkan di sini tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Semua perkara yang berkaitan dengan Peraduan ini adalah muktamad dan mengikat semua Peserta Peraduan ini, dan sebarang surat-menyurat tidak akan dilayan. Penganjur berhak untuk mengubah, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan, mekanisme Peraduan, hadiah atau mana-mana bahagian daripadanya tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Untuk mengelakkan keraguan, pengubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan oleh Penganjur bagi hadiah, Peraduan atau mana-mana bahagian daripadanya tidak akan melayakkan Peserta untuk sebarang tuntutan atau pampasan terhadap Penganjur (dalam bentuk tunai atau barangan) untuk mana-mana dan semua kerugian atau kerosakan yang dialami atau ditanggung oleh Peserta sebagai akibat langsung atau tidak langsung daripada tindakan pengubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan.
77. Penganjur tidak termasuk tanggungjawabnya dan semua tanggungjawab yang timbul daripada penangguhan, pembatalan, kelewatan atau perubahan atau pengubahsuaian pada Promosi atau hadiah atau disebabkan oleh keadaan lain yang tidak dijangka di luar kawalan Penganjur seperti campur tangan pemerintah, kekacauan awam, rusuhan, perang, mogok, tindakan keganasan (termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang tindakan keganasan, permusuhan, kecemasan nasional, berlakunya epidemik/pandemik) dan untuk sebarang tindakan atau

	keingkaran oleh mana-mana pembekal atau vendor pihak ketiga.
Notis di bawah Akta Perlindungan Data Peribadi 2010	<p>13. Notis bertulis (“Notis”) ini bertujuan untuk memaklumkan anda bahawa data peribadi anda diproses oleh atau bagi pihak F&N Beverages Marketing Sdn Bhd (“F&N” atau “kami”). Tambahan lagi, dengan mengemukakan borang Peraduan ini, anda dengan ini mengizinkan pemprosesan data peribadi anda oleh F&N dengan cara yang dinyatakan dalam Notis ini. Kami akan memproses data peribadi yang telah anda berikan kepada kami seperti nama, nombor kad pengenalan peribadi, nombor hubungan, alamat dan maklumat lain yang kami hendaki daripada anda dalam borang Peraduan ini. F&N akan memproses data peribadi anda, termasuk sebarang maklumat tambahan yang mungkin anda berikan kepada F&N, untuk tujuan mengendalikannya peraduan dan menghubungi anda (jika perlu).</p> <p>14. Data peribadi yang anda berikan kepada kami boleh didedahkan kepada penyedia perkhidmatan kami hanya untuk tujuan yang disebutkan di atas. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa data peribadi yang anda berikan kepada kami adalah tepat, lengkap dan tidak mengelirukan dan bahawa data peribadi tersebut dikemas kini. Anda boleh mengakses dan meminta pembetulan data peribadi anda atau menghadkan pemprosesan data peribadi anda, atau membuat pertanyaan atau aduan berkaitan data peribadi dengan menghantar e-mel ke penyedia perkhidmatan di pdpa@omnitem.com.my. Sekiranya terdapat ketidakseragaman antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia Notis ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai berbanding versi Bahasa Malaysia.</p>
Terma Lain	<p>19. Dengan menyertai Peraduan ini, peserta dianggap telah membaca, memahami dan bersetuju untuk terikat dengan Terma & Syarat ini dan menerima bahawa semua keputusan yang dibuat oleh Penganjur adalah muktamad dan mengikat. Penganjur berhak untuk menukar, meminda, menambah atau menggugurkan mana-mana Terma & Syarat ini pada bila-bila masa tanpa memberi notis kepada peserta dan peserta hendaklah terikat kepada perubahan sedemikian.</p> <p>20. Terma & Syarat Peraduan ini disediakan dalam beberapa bahasa. Sekiranya terdapat percanggahan antara semua versi yang disediakan, versi Bahasa Inggeris Terma dan Syarat Peraduan yang boleh didapati di https://100plus.com.my/ramadan2022 akan diguna pakai.</p> <p>21. Untuk pertanyaan lanjut mengenai Peraduan, sila kunjungi https://100plus.com.my/ramadan2022 atau hubungi Talian Khas di: 03-7880 8527 (Isnin hingga Jumaat: 9am - 1pm, 2pm – 5pm).</p>

CONTEST TERMS AND CONDITIONS

<u>Organiser</u>	F&N Beverages Marketing Sdn. Bhd. (Co. No. 004594-A).
<u>Contest</u>	LOTUS'S Exclusive PERADUAN F&N GAYA RAYA CHUN! ("Contest").
<u>Contest Period</u>	The Contest starts from 00:00:00, 14/04/2022 and ends on 23:59:59, 08/06/2022 ("Contest Period"). The Organiser reserves the right to change, cancel, terminate or suspend the Contest at any time during the Contest Period without prior notice.
<u>Eligibility</u>	The Contest is open to all individual legal residents of Malaysia aged 18 and above as of the start of the Contest Period except employees and immediate family members of the Organiser's affiliates, subsidiaries, advertising/PR agencies and suppliers.
<u>Participation Method</u>	<ul style="list-style-type: none"> • To participate in the Contest, purchase a minimum of RM15 worth of F&N Beverages ("Products") listed below in a single receipt ("Receipt") during the Contest Period from any LOTUS'S outlets in Malaysia. <p>43. The participating products are:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. 100PLUS, b. F&N c. SEASONS d. SUNKIST <p>44. The Receipt can come in the form of printed receipts from point-of-sale systems. The Receipt must consist details of the Products purchase, date of purchase, purchase amount, receipt number and name and/or logo of the outlet.</p> <p>45. The Organiser does not accept any alteration of Receipt in any form. Handwritten Tax Invoice Receipt, Purchase Order, and/or Delivery Note will not be accepted.</p> <p>46. The contest submission method is via WhatsApp only. Each Receipt is ONLY eligible to one (1) entry submission via WhatsApp. You may submit each Receipt once only. The Organiser shall reserve the right to disqualify any WhatsApp entries ("Entry") with duplicated Receipt.</p>
<u>Entry Submission via WhatsApp</u>	<p>30. Write on the front of the Receipt your full name as per MyKad and MyKad number ("Personal Details").</p> <p>31. Snap 1 (one) <u>clear and legible</u> picture/image in JPEG format of 1 (one) Receipt complete with your Personal Details and Receipt Details ("Image"). Receipt Details must be clearly shown and legible in the Image.</p> <p>32. Submit 1 (one) Image via WhatsApp from any number registered in Malaysia to <u>6018 388 2393</u> ("Entry").</p> <p>33. The Organiser WILL reply with an auto-reply acknowledgment message for each Entry received.</p>

	<p>34. The Organiser will extract all Entries received for further processing. All entries received are subject to the Organiser’s verification. The Organiser in its absolute discretion reserves the right to reject, disqualify and/or forfeit any entries with unclear, illegible and incomplete picture/image, reprinted Receipt and/or duplicated Receipt and/or containing more than 1 (one) Receipt and/or late entries (i.e: entries received after <u>23:59:59, 08/06/2022</u>) without the need to provide any prior notice to any party.</p> <p>35. The Organiser shall reserve the right to request for evidence of the original Receipt [hardcopy] for verification and prize redemption. Failure to produce the original Receipt upon request will result in disqualification and prize forfeiture.</p> <p>36. The Organiser reserves the right to forfeit their participation in the event that the Participant(s) do not comply with the Contest Terms & Conditions.</p>								
<p><u>Winning Chances</u></p>	<p>22. All qualified Entries (“Qualified Entries”) received by the Organiser during the Contest Period will be assigned winning chances in the form of a running serial numbers according to the Products purchased as stated in the Receipt submitted.</p> <p>23. The Organiser will allocate serial numbers according to the purchase amount as stated in the Receipt submitted. For every Ringgit Malaysia Fifteen [RM15], the Organiser will allocate one [1] serial number. Please refer the Judging Details clauses below. <u>For example:</u> If you purchase RM17.50 of Products in a single Receipt during the Promotion Period, the Organiser will allocate one [1] serial numbers. If you purchase RM179.50 of Products in a single Receipt during the Promotion Period, the Organiser will allocate eleven [11] serial numbers</p> <p>24. A set of serial numbers will be assigned to all the Qualified Entries according to the date and time received starting from serial number “1”.</p>								
<p><u>Weekly Prizes</u></p>	<p>24. There are 1 (one) Weekly Grand Prize, 1 (one) Weekly 2nd Prize and 35 (thirty-five) Weekly Bonus Prizes to be won for each week for 8 (eight) consecutive weeks. The weekly prizes are as per below:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. 1 (One) Grand Prize of a IKEA GIFTCARD WORTH RM2000 each. b. 1 (One) 2nd Prize of a HABIB JEWEL VOUCHER worth RM1000 each. c. 35 (Thirty-Five) Bonus Prizes of a RM100 LOTUS’S Cash Voucher each. <p>25. There is a total of 8 (eight) Grand Prizes, 8 (eight) 2nd Prizes and 280 (two hundred and eighty) Bonus Prizes to be won throughout the Contest Period.</p> <p>26. The 8 (eight) weekly periods are as per below:</p> <table data-bbox="359 1816 1348 1964"> <tr> <td>Week 1: 14/04/2022 – 20/04/2022</td> <td>Week 2: 21/04/2022 – 27/04/2022</td> </tr> <tr> <td>Week 3: 28/04/2022 – 04/05/2022</td> <td>Week 4: 05/05/2022 – 11/05/2022</td> </tr> <tr> <td>Week 5: 12/05/2022 – 18/05/2022</td> <td>Week 6: 19/05/2022 – 25/05/2022</td> </tr> <tr> <td>Week 7: 26/05/2022 – 01/06/2022</td> <td>Week 8: 02/06/2022 – 08/06/2022</td> </tr> </table>	Week 1: 14/04/2022 – 20/04/2022	Week 2: 21/04/2022 – 27/04/2022	Week 3: 28/04/2022 – 04/05/2022	Week 4: 05/05/2022 – 11/05/2022	Week 5: 12/05/2022 – 18/05/2022	Week 6: 19/05/2022 – 25/05/2022	Week 7: 26/05/2022 – 01/06/2022	Week 8: 02/06/2022 – 08/06/2022
Week 1: 14/04/2022 – 20/04/2022	Week 2: 21/04/2022 – 27/04/2022								
Week 3: 28/04/2022 – 04/05/2022	Week 4: 05/05/2022 – 11/05/2022								
Week 5: 12/05/2022 – 18/05/2022	Week 6: 19/05/2022 – 25/05/2022								
Week 7: 26/05/2022 – 01/06/2022	Week 8: 02/06/2022 – 08/06/2022								

<p><u>Winners Selection</u></p>	<p>6. <u>Weekly Grand Prize and 2nd Prize</u>: The serial numbers allocated to the Qualified Entries for each week will be tabulated which will then be divided by 2 (two) to derive the winning serial number for the week's Grand Prize and 2nd Prize. In the event of numbers with decimal values, the winning serial numbers will be rounded down to the nearest whole number that results after the division. <u>For example:</u> If the Qualified Entries serial numbers for the contest total up to 2000, 2000 will be divided by 2 which equal 1000. The multiplier winning serial number in this case is 1000. 2 (Two) Qualified Entries assigned with serial numbers with multiples of 1000 will be selected as the finalist i.e.:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. 1000 will be the selected finalist of the Grand Prize; b. 2000 will be the selected finalist of the 2nd Prize <p>7. <u>Weekly Bonus Prizes</u>: The serial numbers allocated to the Qualified Entries will be tabulated for each week which will then be divided by 35 (thirty-five) to derive the winning serial numbers for the week's Bonus Prizes. In the event of numbers with decimal values, the winning serial numbers will be rounded down to the nearest whole number that results after the division. <u>For example:</u> If the Qualified Entries serial numbers for the contest total up to 2000, 2000 will be divided by 35 which equal 57.14 which will be rounded down to 57. The multiplier winning serial number in this case is 57. 35 (Thirty-five) Qualified Entries assigned with serial numbers with multiples of 57 i.e. 57, 114, 171, 228, 285 and so forth will be the selected finalists of the Bonus Prizes.</p>
<p><u>Prize Redemption</u></p>	<p>17. The Organiser will contact all selected Prizes Finalists via WhatsApp to the mobile numbers from which the Organiser received in the Qualified Entries. Each selected Finalists will be given 1 (one) question to answer via WhatsApp. The selected Finalists must answer the question posted by the Organiser correctly in order to win the Prize. In the event a selected Finalist failed to answer the question correctly or failed to answer within the time stated in the WhatsApp, the selected Finalist will be disqualified and replaced by the serial number Finalist after the serial number of the disqualified Finalist.</p> <p>18. The Organiser will not be held liable in the event the selected Finalists cannot be contacted for whatever reasons.</p> <p>19. The Winners must provide personal details such as Full name as per MyKad, MyKad number, delivery address for verification and prize redemption via WhatsApp. Failure to provide the personal details will result in disqualification and prize forfeiture.</p> <p>20. Each Participant can only win 1 (one) weekly Prize of the highest value every week & a maximum of 2 (two) weekly prizes of the highest value throughout the Contest Period.</p> <p>21. All prizes will be delivered to the Winners within 6 – 8 weeks from 08/06/2022 to the Delivery Address provided by the Winners via WhatsApp. The Organiser reserves the rights to extend the timelines stated under this clause owing to reasons beyond</p>

	<p>the control of the Organiser.</p> <p>22. All Winners must abide by the terms & conditions of the party(ies) arranging and/or providing for the prizes. The Organiser reserves the right to forfeit their Prizes in the event that the Winner(s) do not comply with the Contest Terms & Conditions and Prizes Terms & Conditions.</p> <p>23. The Winners Result Ads will be featured on the website www.facebook.com/my100plus and https://100plus.com.my/ramadan2022.</p>
<u>Entry Deadline</u>	All Entry(ies) must be received by the Organiser on or before 23:59:59, 08/06/2022. Any Entry received outside the Contest Period shall be automatically disqualified.
<u>Liability, Responsibility and Rights of the Organiser</u>	<p>78. The picture of the prizes shown on the Contest materials is for illustration purposes only. Actual prizes may vary. The prizes will be subjected to the Prizes Terms & Conditions that will be attached to the prizes and stated in the winner acknowledgement letters. Prizes values are correct at the time of printing.</p> <p>79. Prize redemption is subject to the availability of the prizes and shall be informed by the Organiser from time to time. The Organiser reserves the right at its absolute discretion to substitute any of the prizes with that of similar value, at any time without prior notice.</p> <p>80. Winners must take the Prizes “as is” basis. The prizes are not transferable, non-refundable and non-exchangeable for cash and/or credit, other items or voucher in part or in full. The Organiser will not entertain any complaints on the quality and quantity of the prizes after the prize has been collected by the winner.</p> <p>81. The Organiser shall not be liable in the event the prize(s) are lost, spoilt, damaged or stolen during or after delivery and/or collection of the prize(s). Any additional costs (i.e. not limited to travel expenses and applicable taxes) involved to redeem or collect the prizes are to be borne solely by the winner.</p> <p>82. All Participants unconditionally agree to assume full liability and responsibility to the extent permitted by law in the event of any loss, mishap, injury, damage, claim, or accidents (including death) suffered as a result arising from their participation in this Contest, redemption and redemption and/or utilisation of the prizes and agree to release and hold the Organiser free and harmless of any liability.</p> <p>83. The Organiser reserves the right to cancel, terminate and/or suspend the Contest, without the need to provide any prior notice.</p> <p>84. The Organiser reserves the right to forfeit their participation in the event that the Participant(s) do not comply with the Contest Terms and Conditions.</p> <p>85. The Organiser’s decision on all matters relating to the Contest is final, conclusive, and binding. No correspondence will be entertained.</p>

	<p>86. Participation in the Contest and acceptance of any prize(s) constitutes an irrevocable permission (unless otherwise notified by the Participants) for the Organiser to use the Participants' names and photographs for purposes of publicity and advertisement without any compensation or need for prior notification to the Participants</p> <p>87. The Organiser may at its sole and absolute discretion amend the Terms and Conditions, set herein without any prior notice. All matters relating to this Contest are final and binding on all Participants of this Contest, and no correspondence will be entertained. The Organiser reserves the rights to alter, cancel, terminate or suspend the Contest, mechanism of the Contest, the prizes or any part thereof without any prior notice. For the avoidance of doubt, the alteration, cancellation, termination or suspension by the Organiser of the prize, Contest or any part thereof shall not entitle the Participants to any claim or compensation against the Organiser (in cash or in kind) for any and all loss or damage suffered or incurred by the Participants as a direct or indirect result of the act of alteration, cancellation, termination or suspension</p> <p>88. The Organiser excludes its responsibilities and all liabilities arising from any postponement, cancellation, delay or changes or modification to the Promotion or prizes or due to any other unforeseen circumstances beyond the Organiser's control such as governmental interference, civil commotion, riot, war, strikes, act of terrorism (including but not limited to any act of violence, hostility, national emergency, occurrence of any epidemic/pandemic outbreaks) and for any act or default by any third-party suppliers or vendors.</p>
<p>Notice Under The Personal Data Protection Act 2010</p>	<p>15. This written notice ("Notice") serves to inform you that your personal data is being processed by or on behalf of F&N Beverages Marketing Sdn Bhd ("F&N" or "we" or "us"). Further, by submitting this Contest entries, you hereby consent to the processing of your personal data by F&N in the manner as specified in this Notice. We shall be processing the personal data that you have provided us with such as your name, national identity card number, contact number, address and any other information that we have requested from you in this Contest entries. F&N will be processing your personal data, including any additional information you may subsequently provide F&N, for the purposes of conducting this contest and contacting you (if necessary).</p> <p>16. The personal data that you provide us may be disclosed to our service providers only for the aforementioned purposes. You are responsible for ensuring that the personal data you provide us is accurate, complete and not misleading and that such personal data is kept up to date. You may access and request for correction of your personal data and/or to limit the processing of your personal data, or make any enquiries or complaints in respect of your personal data, by emailing our service provider at pdpa@omniteam.com.my. In the event of any inconsistencies between the English version and the Bahasa Malaysia version of this Notice, the English version shall prevail over the Bahasa Malaysia version.</p>
<p>Other Terms</p>	<p>22. By participating in the Contest, Participants are taken to have read, understood and</p>

agreed to be bound by these Contest Terms & Conditions, and accept that all decisions by the Organiser are final and binding. The Organiser reserves the right to change, amend, add or delete any of the Contest Terms & Conditions at any time without prior notice to the Participants and the Participants agree to be bound by such changes.

23. The Contest Terms & Conditions are prepared in several languages. In the event of inconsistencies between all available versions, the English version of the Contest Terms & Conditions on the website <https://100plus.com.my/ramadan2022> shall prevail.

24. For further inquiries about the Contest, please visit website <https://100plus.com.my/ramadan2022> or call the Contest line at: 03-7880 8527 (Monday to Friday: 9am - 1pm, 2pm – 5pm).